
تعداد جنگل های بلوط استان اصفهان خیلی زیاد نیست اما همان تعداد کم هم در حال از بین رفتن است  

وقتی نسبت به طبیعت مهربان نیستیم

 سی و ششمین
جشنواره تئاتر اصفهان 

با حال و هوایی 
حماسی افتتاح شد

سپاهان در دقیقه 92 صدر جدول را طلایی نگه داشت 
رستگاری در فولادشهررستگاری در فولادشهر
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کلاهبرداری با شگرد کلاس های خصوصی و مجازی 
در اصفهان

کاهش ۶۰ درصدی میانگین بارندگی های استان 
اصفهان

 تو فقط بخر! 
 فروش اقساطی دوچرخه در اصفهان با هر شرایطی؛ 

پیگیر محقق 
شدن مطالبات 

پرستاران هستیم

افق ۱۵۰ هزار 
مسکن برای کل 

استان اصفهان باید 
برنامه ریزی شود

اصفهان آماده 
استقبال از 

گردشگران است
 مدیرکل انتقال خون استان اصفهان خبرداد؛

انتقال خون اصفهان نیازمند همه گروه های خونی
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8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: ۵۰۰۰ تومان

مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

ســپاهان در دقیقه 92 از 
دومین شکســت خانگی 
گریخت و صــدر جدول را 
طلایی نگه داشت. اما باز 
هم طلایی پوشان در برابر 
یکی از تیم های کم بضاعت 

لیگ امتیاز از دست دادند

رئیس کل دادگســتری اســتان اصفهان گفت: آمار صلح و سازش در دستگاه 
قضایی این استان حدود 9 درصد از میانگین کشور پایین تر است.

به گزارش »ایرنا«، حجت الاسلام والمسلمین اسدا... جعفری در نشست شورای 
مدیران قضایی در دادگستری اصفهان افزود: اکنون آمار صلح و سازش در استان 

۳۳،۵ درصد است.
وی تأکید کرد: در این راستا رئیس شورای حل اختلاف استان باید با بررسی های 

جامع و کارشناسانه دلیل پایین بودن آمار برخی از حوزه های قضایی در امر صلح 
و سازش را با سرعت و دقت بررسی و نتیجه را به منظور اتخاذ تصمیمات لازم، 

گزارش کند.
رئیس کل دادگستری استان اصفهان، تأسیس شورای حل اختلاف را یکی از 
اقدامات مبارک در قوه قضاییه برشمرد و گفت: تأثیرات صلح و سازش در جامعه، 

بسیار وسیع و ارزشمند است.
وی خاطرنشان کرد: همه مسئولان قضایی در استان و شهرستان ها موظف به 

ترویج این فریضه مهم در جامعه هستند.
حجت الاسلام جعفری، همچنین از دادستان های حوزه های قضایی نیز خواست 
تا با ورود به موقع و ســریع خود برای حفظ و دفاع از حقوق عامه، رسیدگی به 
انتظارات بحق مردم، مبارزه با بی عدالتی هــا و زیاده خواهی های برخی افراد، 

موجبات افزایش رضایتمندی عمومی را فراهم سازند.
به گزارش »ایرنا«، در این نشست دستوراتی در باره ارتقای آمار صلح و سازش 
در حوزه های قضایی، پاســخ به پرونده های نیابتی، رســیدگی به پرونده های 
قدیمی، تسریع در اجرای احکام، نظارت بر اجرای صحیح محاسبه تأخیر تأدیه در 
اجرای احکام و تعیین شعب ویژه به منظور رسیدگی به پرونده های مهم از جمله 

ضدعفت عمومی صادر شد.

سی و ششمین جشنواره تئاتر استان اصفهان عصر شنبه در حالی در گلستان 
شهدای اصفهان افتتاح شد که حضور پرشــور دانش آموزان و هنرمندان بر مزار 
شهدای گران قدر این دیار، حال و هوای متفاوت، حماسی و معنوی به مراسم 

آغازین این رویداد فرهنگی داده بود.
به گزارش »ایرنا«، سی و ششمین جشنواره تئاتر اصفهان امسال رنگ و بویی 
خاص تر از همیشه داشت و گلستان شهدای اصفهان این بار میزبان هنرمندانی 
بود که با دلی پر از عشــق به فرهنگ و هنر، به یاد شــهیدان این سرزمین گرد 
هم آمده بودند. دانش آموزان اصفهانی در این مراســم با گل افشانی قبور شهدا 
به استقبال جشــنواره تئاتر اســتان اصفهان رفتند و با اجرای نمایش  خیابانی 
گوشه ای از لحظات حماسی هشت سال دفاع مقدس را به تصویر کشیدند و یاد 

رشادت های آن عزیزان را گرامی داشتند.
این جشــنواره که هرســاله فرصتی برای معرفی آثار برتر تئاتر در سطح استان 
است، امسال با کنگره 2۴ هزار شهید استان و در آستانه فرا رسیدن 2۵ آبان ماه 
روز حماسه ایثار و شهادت مردم اصفهان همزمان شده است و به همین دلیل 
محوطه فرهنگسرای پایداری در نزدیکی گلزار شهدای گمنام با حضور جمعی از 

دانش آموزان، هنرمندان و داوران تئاتر رنگ و بویی متفاوت داشت.
دانش آموزان اصفهانی با گل افشانی قبور شهدا، ارادت خود را به دلاوران این دیار 
نشان دادند و جشنواره تئاتر را در کنار یاد این شهدای گرانقدر و در فضای معنوی 

آغاز کردند. 

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان در این مراسم با اشاره به مقام 
شامخ شهدا گفت: ما اکنون در جایی ایستاده ایم که شهدا برای حفاظت از خاک 
وطن جان خود را فدا کردند و چراغ راه ما شــدند و ما وظیفه داریم این چراغ را 
همیشه روشن نگه داریم و امروز هنرمندان در کنار این شهدا و با یاد و احترام به 
رشادت های آنها، سی و ششمین جشنواره تئاتر استان را حماسی آغاز می کنند. 
سید مهدی سیدین نیا افزود: این جشنواره از 20 تا 2۳ آبان ماه در شهر اصفهان 
برگزار خواهد شــد و در این مدت، علاقه مندان می توانند از تئاترهای صحنه ای 
و خیابانی در سالن های مختلف شــهر، از جمله سالن ســوره، تالار هنر، تالار 

فرشچیان ،تالار تخصصی جم شاهین شهر و فرهنگسرای خانواده، دیدن کنند.
وی همچنین افزود: در جشنواره امســال 9 تئاتر صحنه ای و 20 تئاتر خیابانی 
به اجرا در خواهند آمد و در پایان این جشــنواره، دو کار منتخب استانی از تئاتر 

صحنه ای و تعدادی از تئاترهای خیابانی به جشنواره فجر معرفی خواهند شد.
در افتتاحیه این جشــنواره، نمایش خیابانی »مصطفی واکسی« اثر »عرفان 
عمادی «و به کارگردانی خانم ابراهیمی اجرا و با استقبال ویژه حاضران مواجه 
شــد. این نمایش به زیبایی روحیه ایثار و فداکاری را به تصویر کشید و فضای 

معنوی مراسم را به اوج رساند.
در پایان آیین افتتاح، دانش آموزان با حضور بر سر قبور شهدا به فرمانده دل ها 
حاج حسین خرازی و سردار کاظمی و سردار شهید نیلفروشان و دیگر شهدای 

گرانقدر این دیار با گل افشانی و صلوات ادای احترام کردند.

آمار صلح و سازش در اصفهان 9 درصد کمتر از میانگین کشوری است

سی و ششمین جشنواره تئاتر اصفهان با حال و هوایی حماسی افتتاح شد
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شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

 آگهی فراخوان شناسایی سرمایه گذار تامین مالی تکمیل و

 بهره برداری تاسیسات فاضلاب شهر خوانسار در ازای واگذاری

بخشی از پساب حاصله به روش بیع متقابل)شماره 403-3-284(

شــرکت آب و فاضلاب اســتان اصفهــان در نظــر دارد، جهت شناســایی 

ســرمایه گذاران واجد شــرایط، فراخوان پروژه ای تحت عنوان " تامین مالی 
تکمیل و بهره برداری تاسیسات فاضلاب شهر خوانسار در ازای واگذاری پساب 
حاصله" را در قالب قرارداد بیع متقابل با مشخصات ذیل، برگزار نماید. لذا بدین 

وسیله از سرمایه گذاران واجد الشرایط دعوت به عمل می آید.
الف- شرح مختصری از پروژه

- نحوه اجرای پروژه: بیع متقابل
- دوره احداث: ۳ سال

- دوره بهره برداری از پساب قابل واگذاری: 2۰ سال
- حداکثر حجم پساب سالانه ۱2۰۰،۰۰۰متر مکعب

- شرح عملیات: 
اجرای شبکه فاضلاب شهر خوانسار به طول تقریبی 80 کیلومتر

عملیات بهره برداری تاسیسات فاضلاب در طول دوره بهره برداری

 تامین مالی تاسیســات موجود شــامل8۵ کیلومتر شــبکه و خط انتقال و 
تصفیه خانه فاضلاب به ظرفیت 6۳08 متر مکعب در روز 

از علاقه مندان خواهشمند است مدارک ذیل را تا پایان مهلت مقرر به دبیر خانه 
شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان تحویل نمایند:

مدارک لازم اشخاص حقوقی: 1-آخرین روزنامه رســمی مبنی بر دارندگان 
امضاهای مجــاز معتبر 2- اساســنامه ۳- تصویر کارت ملی و شناســنامه 
 دارندگان امضــای مجاز ۴- اظهــار نامه امــکان تامین منابــع مالی پروژه

۵- اطلاعات کلی و حقوقی شرکت 
مهلت تحویل اسناد به دبیرخانه: تا ساعت 1۳:00 روز شنبه مورخ 1۴0۳/09/0۳

www.abfaesfahan.ir شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان
www.jets.mporg.ir پایگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات

شماره تلفن: 0۳1۳6680۳1-8
داخلی ۳۳8-۳۳۵

نوبت دوم

»تجدیدآگهی مزایده«

حسین اسماعیلی احمدی- شهردار  زرین شهر

نوبت اول

م الف: 1824381

شهرداری زرین شهر به استناد مجوز شماره 26 مورخ 1۴01/2/۴ شورای اسلامی شهر در نظر دارد، یك قطعه زمین واقع در زرین شهر خیابان امام شمالی 

كوچه شهید مهدیان به مساحت حدود 670 مترمربع را جهت پاركینگ وسائط نقلیه به صورت اجاره به مدت یک سال را از طریق مزایده عمـومی و با بهره گیری 

از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به شماره مزایده ۵00209۳28۳000020 اقدام نماید، لذا از متقاضیان دعوت بعمل می آید جهت دریافت اسناد 

مزایده و کسب اطلاعات بیشتـر از تاریخ انتشار تا ساعت 1۳ مورخ 1۴0۳/9/1 به سامانه مذکور به آدرس www.setadiran.ir مراجعه نمایند.

 سازمان آگهی های

روزنامه زاینده رود

031-36284167-8
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رئیس اداره منابع طبیعی اردستان:

متولی بازسازی و رفع خطر »سد کِرداس« اداره منابع طبیعی 
نیست

رئیس اداره منابع طبیعی شهرستان اردستان گفت: شرح وظایف منابع طبیعی مشخص است و 
هیچ گاه اجرای پروژه های بزرگ عمرانی وظیفه این اداره نبوده است. 

مجیــد خداپرســتان در گفت وگــو 
با»ایسنا«، اظهار کرد: با توجه به وضعیت 
خشکسالی که در شهرســتان اردستان 
با آن مواجه هستیم بیشترین فعالیت 
اداره منابع طبیعــی در حوزه آبخیزداری 
انجام می شــود و اکنــون مطالعات دو 
پروژه آبخیزداری شامل جنوب اردستان 
و روســتاهای خرم آباد و کسوج در حال 
انجام است. وی با اشاره به کمبود شدید 
نیروی انسانی و امکانات سخت افزاری 

در اداره منابع طبیعی این شهرستان، افزود: اداره منابع طبیعی در بسیاری از بخش های خود مانند 
راننده، یگان حفاظت و بخش های مختلف اداری با کمبود نیرو مواجه است و ما مجبور به استفاده از 

نیروهای دیگر بخش های منابع طبیعی هستیم تا بخشی از این کمبود را مرتفع کنیم.
رئیس اداره منابع طبیعی شهرستان اردستان با بیان اینکه چرای دام غیرمجاز شترداران از مشکلات 
مراتع شهرستان است، گفت: تاکنون پروانه چرای دام برای شترداران شهرستان صادر نشده است، 
ولی با پیگیری های صورت گرفته با هدف مدیریت چرا و ساماندهی فعلًا ۱۰۰ هزار هکتار مرتع برای 

۴۰۰ نفر شتر در نظر گرفته شد.
خداپرستان گفت: به دلیل خشکسالی های اخیر و فقیرتر شدن پوشش مراتع، پوشش های گیاهی 
و رویش درختچه ها در مراتع این شهرستان سیر نزولی داشته است. اکنون بیش از ۱۸۰۰ شتر در 
شهرستان اردستان وجود دارد ولی با توجه به محدودیت و وضعیت خشکسالی که در مرتع وجود 

داشت مجوز چرا فقط برای ۴۰۰ نفر شتر صادر شد.
وی در خصوص ترمیم و رفع شکستگی سد کرداس اردســتان، گفت: شرح وظایف منابع طبیعی 
مشخص است و هیچ گاه اجرای پروژه های بزرگ عمرانی وظیفه این اداره نبوده است. ارتفاع سد 

کرداس اردستان بیش از ۲۰ متر است و ترمیم و رفع شکستی آن وظیفه این اداره نیست.
رئیس اداره منابع طبیعی شهرستان اردستان با بیان اینکه اداره منابع طبیعی زمانی که از سازمان 
جهاد کشاورزی جدا شد اصلًا پرونده سد کرداس به این اداره واگذار نشده و اکنون ما هیچ اطلاعات 
فنی و عمرانی در خصوص این ســازه نداریم، گفت: جدای از اینکه ترمیم سد کرداس وظیفه کدام 
اداره است وضعیت کنونی این سازه یک خطر جدی است که باید هرچه زودتر از شکستگی بیشتر 

و خسارت های جبران ناپذیر احتمالی جلوگیری شود.
خداپرستان خاطرنشان کرد: متولی بازسازی و رفع خطرات احتمالی سدکرداس اداره منابع طبیعی 
نیست ولی اگر اداره ای پای کار بازسازی آن باشد همکاری خواهیم کرد. با بازدیدی که کارشناسان 
اداره کل منابع طبیعی از سد کرداس انجام دادند اعلام شد با توجه به اینکه متولی رسیدگی ندارد و 
احتمال خطر بسیار زیاد است، بهترین گزینه تخریب سد است تا حداقل از انباشت آب و خطرات 

احتمالی جلوگیری شود. 
رئیس اداره منابع طبیعی شهرستان اردستان با بیان اینکه حتی اگر وظیفه ما هم باشد اداره منابع 
طبیعی پولی ندارد که بخواهد ســد کرداس را ترمیم و بازســازی کند، خاطرنشــان کرد: مسئولان 
شهرستان به اتفاق استان باید تصمیم بگیرند که متولی رسیدگی به وضعیت سدکرداس کدام اداره 
است، سپس اعتبارات مورد نیاز تأمین شود تا نسبت به مرمت استاندارد این سازه اقدام شود، زیرا 

هنوز یک ریال از اعتبارات تملک دارایی ادارات واریز نشده است.

سرپرست فرمانداری اردستان خبرداد؛

پایش مساجد جامع اردستان و زواره برای ثبت جهانی 
سرپرست فرمانداری اردستان گفت: مساجد جامع اردستان و زواره و مسجد بنکوئیه زواره که در فهرست ثبت 

جهانی قرار گرفتند با کمک همه دستگاه های متولی مورد پایش قرار می گیرند.
علیرضا فرحبخش در جلسه بررسی مشکلات مساجد تاریخی شهرستان اردستان، اظهار کرد: مساجد جامع در 
هر شهری مدال افتخار، شناسنامه و هویت مردم شهرستان هستند زیرا وقتی سابقه تاریخی و مذهبی شهر را 
بررسی می کنیم پی خواهیم برد که تا چه اندازه مردمی مذهبی و با اصالت وجود داشته که نیاز بوده مساجدی 
با این عظمت ســاخته شــود. وی افزود: مجموعه میراث فرهنگی و حاکمیت باید برای مدیریت و نگهداری 
مساجد جامع و تاریخی که در شهرستان اردستان وجود دارد یک برنامه ریزی ویژه و منسجم تری داشته باشد.

به گزارش »ایسنا«، سرپرست فرمانداری اردستان با بیان اینکه مساجد جامع متعلق به همه مردم شهر است و 
باید نگاه محلی از آن برداشته شود، گفت: میراث  فرهنگی به عنوان متولی اصلی بناهای تاریخی باید برای همه 

قسمت های مساجد تاریخی پروتکل های جداگانه و کارشناسی شده داشته باشد.
فرحبخش خاطرنشــان کرد: حاکمیت، خود را موظف می داند برای نگهداری و بازســازی قسمت های مورد 
نیاز بناهای تاریخی و مخصوصاً مســاجد جامع اعتبار در نظر بگیرد که امسال نیز در بودجه هایی که در اختیار 
فرمانداری قرار می گیرد حتماً بودجه هایی را برای نگهداری و تعمیرات مساجد جامع در نظر می گیریم. وی از 
هیئت امنای مسجد جامع و امام جمعه اردستان خواســت برای جلوگیری از آسیب و صدمات بیشتر به این 
بنای تاریخی و ارزشمند که امسال کاندیدای ثبت جهانی اســت، تلاش کنند مراسم اضافی و غیرضروری در 

مسجد جامع حذف شود. 
سرپرست فرمانداری اردستان کمبود نیروی انســانی در اداره میراث فرهنگی را یکی از چالش های این اداره 
عنوان کرد و گفت: اگر در بخش میراث فرهنگی شاهد یک سری عقب ماندگی ها هستیم یکی از دلایل آن کمبود 
نیروی انسانی و کارشناسان تخصصی در این اداره اســت. فرحبخش گفت: مساجد جامع اردستان، زواره و 
مسجد بنکوئیه زواره که هویت تاریخی و مذهبی این شهرستان هستند و امسال در فهرست ثبت جهانی قرار 

گرفته است با کمک همه دستگاه های متولی مورد پایش قرار می گیرند.

مراسم غیرضروری از مساجد جامع حذف شود
همچنین رئیس اداره میراث  فرهنگی اردستان در این جلســه گفت: با توجه به اینکه مسجد جامع اردستان 
در آستانه ثبت جهانی قرار دارد یک سری موارد باید در این بنای تاریخی لحاظ و اصلاح شود که مهم ترین آن 

محدود کردن برخی مراسم و مخصوصاً مجالس ترحیم درگذشتگان است.
نرگس بهشاد با بیان اینکه یکی از الزاماتی که باید هرچه زودتر از مساجد جامع حذف شود، مراسم ختم اموات 
و دیگر مجالس عادی است زیرا باعث ضربه به این بنای تاریخی شده است، خاطرنشان کرد: وجود کولرهای 
آبی در سقف طبقه اول مسجد جامع اردستان به لحاظ ارتعاشاتی که دارد و استفاده از لوله کشی آب، آسیب زا 
است و باید جمع آوری شود. وی اضافه کرد: اکنون وسایل و تجهیزات زائد و اضافی در مسجد جامع باعث شده 
هویت تاریخی این بنا دیده نشود. گاهی مواقع نصب پلاکارد، چراغانی های غیرضروری و دستگاه های صوتی 

باعث ضربه زدن به بدنه مسجد جامع شده است.
رئیس اداره میراث فرهنگی شهرستان اردستان با بیان اینکه مسجد جامع اردستان به عنوان نخستین مسجد 
دوطبقه جهان اسلام دارای پنج در ورودی است و کنترل عبور و مرور گردشگران و دیگر افراد عادی سخت است، 

گفت: این بنای تاریخی متولی مشخصی برای رسیدگی به مشکلات آن ندارد.

رئیس ســازمان مدیریت و برنامه ریزی اســتان 
اصفهان گفــت: پروژه در حــال تکمیــل کتابخانه 
عمومی شهر نایین پس از ۱۷ سال، سال جاری به 

بهره برداری می رسد.
محمدرضا قاسمی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: 
با همراهی فرماندار ویژه شهرستان نایین از چندین 
پروژه در حال تکمیل این شهرستان بازدید کردیم. 
وی افزود: در خصــوص پروژه مجموعه ورزشــی 
روستای هماباد با مشــارکت دهیاری روستا مقرر 
شــد تا این طرح به دهیاری واگذار و روند تکمیل و 

بهره برداری پیگیری شود.
رئیس ســازمان مدیریت و برنامه ریزی اســتان 
اصفهان خاطرنشــان کرد: پــروژه زورخانه محله 

محمدیه توسط خیر آغاز و پیشرفت مناسبی داشته 
است، این پروژه مشکل اعتباری برای تکمیل پروژه 
به همت فرمانــدار ویژه شهرســتان نایین نخواهد 

داشت.
قاسمی تأکید کرد: در خصوص بیمارستان افضلیان 
شهرســتان نایین که از پروژه های باقیمانده سفر 
شهید رئیسی به استان اصفهان است نیز تصمیماتی 
اتخاذ شد و از محل منابع ملی پیگیری هایی انجام 

شد تا اعتباری برای تکمیل پروژه تزریق شود.
وی اضافه کرد: پروژه در حال تکمیل کتابخانه شهر 
نایین نیز مورد بازدید و بررسی قرار گرفت و مقرر شد 
توسط فرماندار ویژه نایین، نماینده مردم در مجلس 
و ســازمان برنامه و بودجه اعتبــاری با تخصیص 

صددرصد در نظر گرفته شــود و این پروژه در سال 
جاری به بهره برداری می رسد.

رئیس ســازمان مدیریت و برنامه ریزی اســتان 
اصفهان گفت: پروژه باغ بانوان نایین که بسیار مورد 
پیگیری نماینده مردم در مجلس و شــهردار نایین 
بوده است، به دلیل تغییر سازوکار قانونی مقرر شد 
تا تمهیدات مورد نیاز در راســتای سازوکار جدید و 

تکمیل طرح بهره برداری اندیشیده شود.

کتابخانه عمومی نایین پس از ۱۷ سال به بهره برداری می رسد

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان اصفهان گفت: اطلاعات سرشماری عمومی کشــاورزی تا ۱۰ سال آینده معیار و ملاک برنامه ریزی در کشور است 
و هرگونه انحراف در اطلاعات می تواند برنامه ریزی را تحت تأثیر قرار دهد. محمدرضا قاسمی در حاشیه بازدید از روند سرشماری عمومی کشاورزی در روستای 
هما باد نایین در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: سرشماری کشاورزی از شنبه ۱۱ آبان ماه به مدت ۴۵ روز با هدف برنامه ریزی صحیح در سطح استان و کشور آغاز 
شده است. وی افزود: نتایجی که از سرشماری به دست می آید برای برنامه ریزی به کار می رود و معیار و ملاکی برای کسب اطلاعات برای توزیع نهاده های دامی، 
کود، سم و منابعی که میان استان ها توزیع می شود. رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان اصفهان تأکید کرد: از مردم درخواست می کنیم که اطلاعات 
درست را به کارشناسان مربوطه ارائه دهند تا بتوانیم بعدها بهره برداری لازم را انجام دهیم. قاسمی تصریح کرد: اطلاعات سرشماری تا ۱۰ سال آینده معیار و ملاک 
برنامه ریزی در کشور اســت و هرگونه انحراف در اطلاعات می تواند برنامه ریزی را تحت تأثیر قرار می دهد و از اطلاعات سرشماری در به روز کردن اسناد آمایش 
استان اصفهان، تعیین کاربری و تقسیم وظایف ملی استفاده می شود. وی اضافه کرد: در سرشــماری شهرستان نایین اطلاعات آماری بیش از ۵۰۰۰ بهره بردار 
کشاورزی شهرستان در بخش های زراعت، باغداری، دامداری و شیلات جمع آوری می شود و سرشماری عمومی کشاورزی در این شهرستان را سه مأمور و دو 

کارشناس اجرا می کنند.

خبر روزاطلاعات سرشماری عمومی کشاورزی تا ۱۰ سال آینده معیار برنامه ریزی در کشور است

عکس خبر

اجلاس کنگره ۲۳۰۰ 
شهید خمینی شهر

اجلاس کنگره ۲۳۰۰ شــهید 
خمینی شــهر با حضور بیش 
از ۳۰۰۰نفــر از عمــوم مردم، 
خانواده های شهدا و ایثارگران 
در حسینیه ثارا...)ع( برگزار شد.

 بلاتکلیفی پایگاه انتقال خون گلپایگان در هزارتوی
ضوابط اداری

رئیس پایگاه انتقال خون گلپایگان گفت: به علت ضوابط متعدد اداری، پایگاه انتقال خون گلپایگان 
هنوز تأییدیه فرآوری خون را ندارد و نتوانسته به بهره وری کامل برسد. رکسانا لوافا در گفتگو با »ایرنا« 
گفت: پس افتتاح پایگاه انتقال خون گلپایگان در فروردین امســال، مشخص شد دستگاه بلاست 
فریزر )دستگاه فریز سریع پلاسمای خون( مستقر در پایگاه نیاز به سرویس دهی و تعمیر دارد، پس 
از گذشت چهار ماه، تعمیرات مورد نظر انجام و دستگاه معتبر سازی و آماده به کار شد. وی تصریح کرد: 
مستندات تعمیرات باید به تأیید ستاد مرکزی انتقال خون در تهران رسیده تا این مرکز مجوز فعالیت 
را صادر کند که تاکنون این موضوع به علت ضوابط دست و پاگیر اداری تحقق پیدا نکرده است و در حال 
حاضر در این پایگاه تنها عمل خون گیری انجام شــده و فرآوری محصولات خونی صورت نمی گیرد. 
مسئول پایگاه انتقال خون گلپایگان خاطر نشان کرد: این پایگاه در ابتدا در سال ۱۳۹۶ با نام مرکز اهدای 
خون در سیستم اداری کشور تعریف شد و آغاز به فعالیت کرد، پس از آن و در مهرماه ۱۴۰۱ تصمیم گرفته 
شد این مرکز به عنوان پایگاه انتقال خون در گلپایگان فعالیت کند که در ۲۲ فروردین سال جاری و در 
مناسبت عید سعید فطر این امر محقق و پایگاه افتتاح شد. وی افزود: این پایگاه با هزینه ۳۱۰ میلیارد 
ریالی افتتاح شده که ۲۹۰ میلیارد ریال از سوی خیرین گلپایگان و ۲۰ میلیارد ریال آن از سوی سازمان 
انتقال خون کشور تأمین شده است و در صورت صدور مجوز تأییدیه این پایگاه از سوی ستاد مرکزی در 
تهران، امکان تولید گلبول قرمز متراکم و پلاسمای منجمد شده فراهم شده که موجب تسهیل در خون 
رسانی به بیماران بستری در مراکز درمانی گلپایگان خواهد شد. به گزارش »ایرنا«، به صورت میانگین 
ماهانه ۴۵۰ واحد خون در پایگاه انتقال خون گلپایگان اهدا می شود و بیشترین گروه خونی ثبت شده 

در این شهرستان O مثبت و کمترین گروه خونی AB منفی است.

فرماندار کاشان:

ساخت »باغ کتاب« کاشان را پیگیری می کنیم
فرماندار کاشان گفت: باغ کتاب کاشان، بخشی از نیاز کودکان و نوجوانان شهر را پوشش می دهد و تلاش 
می کنیم با جلب مشارکت نیکوکاران هرچه زودتر به بهره برداری برسد. حمیدرضا محمدی فشارکی در 
جلسه انجمن کتابخانه های عمومی شهرستان کاشان، اظهار کرد: سرانه مطالعه در کاشان یک سوم 
استاندارد است که با ایجاد مکان ها و تنوع برنامه ها از جمله ایجاد باغ کتاب در کاشان می توان به افزایش 
کتابخوانی در شهرســتان کمک کرد. وی افزود: راه اندازی باغ کتاب کاشان فرصتی است که می تواند 
بخشی از کسری کتاب و کتابخوانی را جبران کند و کمک بزرگی به کشف استعدادهای دانش آموزان، 
غنی ســازی اوقات فراغت و گردشــگری کودکان و نوجوانــان خواهد کرد. وی تأکید کرد: توســعه 
کتابخانه های عمومی در شهرستان، کتابخانه های سیار با چیدمان مناسب در سطح شهرها و روستاها، 
مراکز فرهنگی و گردشگری مناسب گروه های سنی مختلف می تواند منجر به ترویج فرهنگ مطالعه 
و کتابخوانی شود. به گزارش »ایسنا«، شهردار کاشان، سعید ابریشمی راد در دی ماه ۹۷ از ساخت باغ 

کتاب کاشان از محل تخفیفات شهرداری برای متقاضیان پروانه در بافت فرسوده شهر خبر داده بود.

مدیر روابط عمومی برق اداره آران و بیدگل:

نجات کبوتر، جان نوجوانی را گرفت
مدیر روابط عمومی برق اداره آران و بیدگل گفت: نوجوان ۱۷ ساله ای که برای نجات یک کبوتر به بالای 
تیر برق فشارقوی رفته بود در اثر برق گرفتگی، ســقوط کرد و جان خود را از دست داد. رضا ناظمی در 
گفت وگو با »ایسنا«، اظهار کرد: تماس تلفنی شهروندان با مرکز فوریت های برق ۱۲۱، صدای انفجار از 
شبکه و خاموشی قسمتی از شهرک صنعتی سلیمان صباحی را گزارش کرد. وی افزود: تیم عملیاتی 
برق شهرستان به محل حادثه واقع در دشت امام اعزام شده و فرد مصدوم توسط کارشناسان اورژانس 

به بیمارستان سیدالشهدا)ع( منتقل شد، اما تلاش کادر درمان برای احیای او، موفقیت آمیز نبود.

با مسئولان

 رئیس بهزیستی تیران و کرون:

۱۰۵ فرصت شغلی برای 
معلولان تیران ایجاد شد

رئیس بهزیســتی تیران و کرون با بیان اینکه 
۱۰۵ فرصت شغلی در یک سال گذشته با ارائه 
تسهیلات بانکی برای معلولان این شهرستان 
ایجاد شــده اســت، گفت: در بعضــی از این 
فرصت های شغلی افراد توانمند شغل ایجاد 
کرده و مددجویان را به کار گرفته اند که در این 
حالت نیز امکان توزیع وام و پشــتیبانی های 
دولتی وجود دارد. به گزارش »ایمنا«، حمیدرضا 
خاکی در جلســه کارگروه اشتغال مددجویان 
تحت پوشــش نهادهــا اظهارکرد: اشــتغال 
مددجویان و افــراد معلول فراتر از مشــاغل 
دولتی رفته و این قشر با کسب توانمندی قادر 
به ایجاد شغل هســتند. وی افزود: بسیاری 
از مددجویان با ایجاد شــغل توانسته اند امرار 
معاش خود را تسهیل کنند و احتیاجی نسبت به 
کمک های سازمان بهزیستی نداشته باشند که 
در این شرایط وضعیت عزت نفس آنان حفظ 
شده و از طرفی هم وضعیت مالی بهتری پیدا 
کرده اند. وی با اشــاره به اینکه قانون اشتغال 
دولتی معلولان باید به صورت کامل اجرا شود، 
گفت: اشتغال زایی بخش خصوصی بخشی 
نباید باعث فراموشــی و غفلت از قانون جذب 
مددجویان بهزیستی در نهادهای دولتی بشود. 
خاکی با بیــان اینکه تســهیلات بانکی برای 
اشتغال مددجویان بهزیستی پیش بینی شده، 
گفت: تا سقف ۲میلیارد ریال تسهیلات به این 
قشر بر اساس شغل و نیازهای آن اختصاص 
پیدا می کند که به صورت قرض الحســنه ارائه 
می شــود. خاکی به پرداخت ودیعه مسکن و 
احداث منزل برای مددجویــان کمیته امداد 
اشاره کرد و گفت: در این راستای بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی همکاری دارد و با حمایت های 
دولتی و خیرین خانواده های دارای دو معلول 
و بیشتر صاحب خانه می شوند. وی افزود: ۱۳ 
واحد مسکن معلولین طی سال های اخیر به 
مددجویان بهزیستی این شهرستان اختصاص 
یافته و ۱۴ واحد دیگر نیز در دستور ساخت قرار 
دارد که عملیات اجرایی تعدادی از آن نیز آغاز و 

امسال و سال آینده تحویل خواهد شد.

اخبار

عکس: صاحب نیوز

استان

ســفیر کشــور اندونزی گفت: کاشــان از شهر های 
مذهبی ایــران با معمــاری کم نظیر اســت. رونی 
پراستیو یولیانتورو شنبه شــب در دیدار با فرماندار 
ویژه کاشان افزود: برای اولین بار به این منطقه سفر 
کرده ام و این شهر را زیبا و دارای ظرفیت های فراوان 
دیدم. وی اظهار کرد: برپایی نمایشــگاه کاشان در 
سفارتخانه و همچنین کشــور اندونزی را از مقامات 

کشور خود پیگیری می کنم. 
فرماندار ویژه کاشان هم در این دیدار گفت: کاشان 

آمادگی برگزاری نمایشگاه پتانسیل ها و ظرفیت های 
خود در محل ســفارت و همچنین کشــور اندونزی 
است. حمیدرضا محمدی فشــارکی افزود: کاشان 
در بســیاری از عرصه ها دارای شاخص های ملی و 
جهانی اســت که نمونه ای از آن در هنر بافت فرش، 

شهر جهانی نساجی، وجود تپه های باستانی سیلک 
و باغ جهانی فین اســت. وی ادامه داد: کاشان در 
بحث صنعــت و گل و گلاب نیز زبانزد اســت که از 
گذشته مکان مناســبی برای حضور سرمایه گذاران 
بوده و می تواند میزبان سرمایه گذاران خارجی نیز 

باشد. وی بیان کرد: کاشان به واسطه ظرفیت های و 
پتانسیل های بسیار خود، آماده همکاری دوجانبه و 
همچنین ایجاد نمایشگاه در محل سفارت اندونزی 
در ایران و حتی در آن کشــور اســت کــه می تواند 

گردشگران بسیاری را به سمت کاشان روانه کند.
به گزارش »ایرنا«، شهرســتان کاشــان ۴۵۰ هزار 
هکتار وسعت و نزدیک به ۴۰۰ هزار نفر جمعیت دارد، 
شامل چهار بخش، هفت شهر و ۶۰ روستا است و در 

شمالی ترین نقطه اصفهان قرار دارد.

سفیر اندونزی:

معماری کاشان کم نظیر است



معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان:

 افق ۱۵۰ هزار مسکن برای کل استان اصفهان باید 
برنامه ریزی شود

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان گفت: باید برای افق ۱۵۰ هزار مسکن برای کل استان 
اصفهان و ۲۰ هزار جوانی جمعیت برنامه داشته باشیم.

به گزارش »ایمنا«، علیرضا قاری قرآن در صدوبیست وهشتمین جلسه شورای مسکن استان اصفهان 
اظهار کرد: یکی از بخش های اولویت دار در استان موضوع مسکن است که باید دو اقدام در این حوزه 
انجام شود؛ یکی پروژه هایی که شروع شده و هنوز تکمیل نشده است که حدود ۵۰ هزار واحد هستند 

و دیگری پروژه هایی که هنوز آغاز نشده اند که در حال تهیه طرح هستند.
وی افزود: باید برای افق ۱۵۰ هزار مسکن برای کل اســتان اصفهان و ۲۰ هزار جوانی جمعیت برنامه 
داشته باشیم و در سال جاری مشخص شود که چه تعداد از ۵۰ هزار واحد عملیاتی شده و چه تعداد 

نیاز به تأمین منابع دارند.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان تصریح کرد: اداره راه و شهرسازی استان باید برنامه 
مشخص برای چند سال آینده مطرح کند و توجه ویژه ای به مسکن بهارستان و فولادشهر داشته باشد 
که حدود ۱۸ هزار مسکن نیمه ساخته در بهارستان و حدود ۱۲ هزار مسکن در فولادشهر در حال تکمیل 
هستند.  قاری قرآن خاطرنشان کرد: در حال تلاش هستیم که هر هفته جلسه شورای مسکن با حضور 

استاندار اصفهان برگزار شود تا مشکلات بخش مسکن هم استانی ها برطرف شود.
حمیدرضا فلاح، معاون مسکن و ساختمان راه و شهرسازی استان اصفهان اظهار کرد: نامه ای که در 
گذشته ابلاغ شده مبنی بر اینکه پروژه های با تراکم بالا را در استان شروع نکنیم که این مورد مشکل 

بزرگی در بخش مسکن استان محسوب می شود.
وی افزود: مبنای هر متر مربع ساخت در سال گذشــته، ۸۵۰۰میلیون تومان ابلاغ شده که بر اساس 
برآوردها این رقم در سال ۱۴۰۳ باید ۱۲ تا ۱۵ میلیون تومان باشد اما همچنان مبلغ ۸۵۰۰میلیون تومان 

بسیار محاسبه می شود که بسیار کم است.
معاون مسکن و ساختمان راه و شهرسازی استان اصفهان تصریح کرد: برای هر پروژه مسکن ۱۰۰متری 
حدود یک میلیارد و ۱۰۰ میلیون تومان آورده مردم است که ۵۵۰ تسهیلات بانکی به آن ها تعلق می گیرد 

اما در نهایت یک میلیارد و ۶۵۰ میلیون تومان قیمت نهایی آن واحد است.

وزیر جهاد کشاورزی:

ظرفیت شیلات و آبزی پروری در کشور خط مقدم توسعه است
وزیر جهادکشاورزی گفت: ظرفیت دست نخورده  شیلات و آبزی پروری در کشور خط مقدم توسعه 
منابع پروتئینی مورد نیاز جامعه، صادرات و ارزآوری اســت و بر اولویت سرمایه گذاری در طرح های 
آبزی پروری تأکید کرد. غلامرضا نوری در نشست شورای معاونین بر به کارگیری منابع آب های داخلی، 
استخرهای چند منظوره، سدها، چاه های آب کشــاورزی و خط ساحلی گسترده در شمال و جنوب 
کشور برای توسعه طرح های شیلاتی و آبزی پروری تأکید و اظهار کرد: سهم کم شیلات از ۱۳۰ میلیون 
تن تولیدات کشاورزی و ضرورت تأمین و تنوع بخشی منابع پروتئینی سفره مردم، آبزی پروری را در 

برنامه راهبردی دولت قرار داده است.
وی با اشاره به بومی سازی بخش مهمی از تجهیزات آبزی پروری از جمله ساخت قفس های پرورش 
ماهی افزود: خط ساحلی گسترده در شمال و جنوب کشور، پایاب سدها و رودخانه های داخلی در 
کنار استخرها و چاه های آب کشاورزی در دسترس ترین منابع تولید و توسعه شیلات در کشور است.

وزیر جهاد کشاورزی در این نشست و پس از ارائه گزارش سازمان شیلات ایران از برنامه های در دست 
اقدام، تصریح کرد: توســعه این بخش مورد نظر رهبری معظم انقلاب و رئیس جمهور اســت و در 

نشست های آتی موارد این برنامه به طور جد مورد پیگیری قرار می گیرد.
وی دستور رئیس جمهور برای صرفه جویی حامل های انرژی در دســتگاه های اجرایی را لازم الاجرا 

دانست و به معاونت توسعه مدیریت و منابع برای اجرای این دستور در ستاد وزارت مأموریت داد.

فروش اقساطی دوچرخه در اصفهان با هر شرایطی؛

تو فقط بخر!

تبلیغ برای فروش اقســاطی دوچرخه در فروشــگاه های سطح شهر 
افزایش یافته اســت. فروشــندگان مدعی اند با اقســاط بلندمدت و 
بدون پیش پرداخت دوچرخه می فروشند. بررســی های میدانی نیز 
 نشــان می دهد با اقســاط ماهانه کمتر از ۳۰۰ هزار تومان امکان خرید 

یک دوچرخه وجود دارد.
به گزارش خبرنگار »ایراسین«، تبلیغات فروشندگان دوچرخه در سطح 
شهر نشــان می دهد آنها با هر شرایطی فروشــی از اقساط بلندمدت 
گرفته تا چک های بلندمدت به دنبال جذب مشتری هستند. تعدادی 
از فروشــگاه داران از فروش دوچرخه با اقســاط ۲۴، ۳۶ و ۴۸ ماهه 
تبلیغ می کنند و تعدادی مدعی اند یک سوم از قیمت دوچرخه را امروز 
دریافت می کنند و مابقی به دو قسط برای اسفند ۱۴۰۴ و اسفند ۱۴۰۵ 

دریافت می شود.
سراهای اقســاطی فروش نیز دوچرخه را در اقســاط ۱۵ ماهه بدون 
پیش پرداخت و اقساط ۱۰، ۲۰ و ۳۰ ماهه با ۲۵ درصد پیش پرداخت به 
فروش می رسانند. با این حساب برای خرید یک دوچرخه ۱۰ میلیون 
تومانی مشتری باید ۲ میلیون و ۵۰۰ هزار تومان به صورت نقدی بپردازد 

و اقســاط ماهیانه برای ۲۰ و ۳۰ ماه به ترتیب ۳7۵ هــزار و ۲۵۰ هزار 
تومان می شود. با این حساب اقساط دوچرخه برای خریداران کمتر از 

۵۰۰هزار تومان است.
در روش های بلندمدت تر اقســاط یک دوچرخه ممکن است به کمتر 
از ۱۵۰ هزار تومان برســد، اگرچه باید در نظر داشــت قیمت بســیاری 
از انــواع دوچرخه بین ۱۰ تــا ۲۰ میلیــون تومان قــرار دارد ولی امروز 
تولیدکنندگان زیادی دوچرخه با قیمتی کمتر از ۱۰ میلیون تومان عرضه 
می کنند. بررسی های میدانی نشان می دهد فروشندگان تمایل دارند 
دوچرخه هایی با قیمت کمتر از ۱۲ میلیون تومان را به صورت اقساطی 
بفروشــند و دوچرخه هایی با قیمت بیشــتر از این، کمتــر با فروش 

اقساطی عرضه می شود.
بسیاری از فروشندگان بین یک سوم تا یک چهارم قیمت یک دوچرخه 
را به صورت پیش پرداخت دریافت می کنند ولی در بعضی از فروشگاه ها 
نیز دوچرخه را به صورت دم قسط و بدون پیش پرداخت عرضه می کنند. 
ســود فروش اقســاطی در روش های بلندمدت به بیش از ۱۰۰درصد 
قیمت دوچرخه می رســد ولی با توجه به اقســاط ناچیز بســیاری از 

خریداران به سود فروش اقســاطی توجه نمی کنند. برای مثال قیمت 
دوچرخه ای با اقســاط ۳۰ ماهــه و ۲۵ درصد پیــش پرداخت حدود 
۱۵میلیون تومان تمام می شــود ولــی برای قیمت نقــدی آن کمتر از 

۱۱میلیون تومان است.
مشــتری در این روش باید ۳ میلیون و 7۵۰ هزار تومان نقدی بپردازد 
که از ۱۵ میلیون تومان کسر می شود. با توجه به قیمت نقدی ۱۱ میلیون 
تومان، خریدار برای دریافــت یک وام 7 میلیــون تومانی باید حدود 
۴میلیون تومان ســود بپردازد. با این حساب سود فروش دوچرخه به 
روش اقساطی به مراتب بیشتر از روش نقدی است، ولی همین طرح 
با تقاضای بالایی از سوی خریداران مواجه می شود، زیرا مبلغ هر قسط 

کمتر از ۴۰۰ هزار تومان است.
دوچرخه های اقساطی در بیشتر مشاهدات محصول چین یا برخی از 
تولیدکنندگان داخلی هســتند. فروشگاه داران برای عرضه دوچرخه به 
این روش تبلیغات گسترده ای در شــبکه های اجتماعی، سطح شهر و 
مراکز خرید انجام می دهند و تعداد آنها طی ماه های گذشــته در حال 

افزایش است.

سرپرست معاونت مسکن و ساختمان وزارت راه و شهرسازی با بیان اینکه تحویل 
۶۰۰ هزار واحد مســکونی نهضت ملی مســکن با واقعیت مطابقت ندارد، گفت: 

تاکنون فقط ۲۰ هزار واحد مسکونی حمایتی تحویل شده است.
مسعود بیات منش درباره عددسازی ها و ارائه آمار از واحدهای تکمیل شده طرح 
نهضت ملی مســکن، با تأکید بر اینکه طبق قانون جهش تولید مســکن، دولت 
متعهد به تأمین اراضی، طراحی و همچنین نظارت بر اجرای واحدهای مسکونی 
حمایتی بر روی اراضی ۹۹ ساله اســت، اظهار کرد: ساخت مسکن با شیوه های 
مختلف و با متولیان متعدد در کشور در حال اجراست؛ برخی عقیده دارند در ارائه 
آمار همه روش های ساخت باید ارائه شود و در مقابل دیدگاهی نیز وجود دارد که 
معتقد است آنچه قانون ســاماندهی و جهش تولید مسکن بر عهده دولت نهاده 

است باید آمار ارائه شود.
وی افزود: قانون جهش تولید مســکن تکمیل کننده قانون ساماندهی است که 
وظیفه دولت را تولید مسکن برای اقشــار کم درآمد، کارگران، روستاییان و افراد 
محروم در نظر گرفته اســت اما در ارائه آمار، همه بخش های مختلف ساخت و 
از جمله واحدهایی که توســط مردم و بخش خصوصی احداث شده و یا در حال 

احداث است و حتی واگذاری اراضی نیز آمده است.

اراضی واگذار شده تا مسکن نشوند، نقشی در افزایش عرضه مسکن ندارند
سرپرست معاونت مسکن و ســاختمان وزارت راه و شهرسازی با یادآوری اینکه 
در ارائه آمارهای پیشین در خصوص واحدهای تکمیل شده نهضت ملی مسکن، 
قرارداد واگذاری اراضی نیز جزو واحدهای تکمیل شــده آمده است، ادامه داد: تا 
زمانی که اراضی واگذار شده در طرح جوانی جمعیت به مسکن تبدیل نشود، نقشی 
در کاهش مشکلات کمبود مسکن و افزایش عرضه مسکن بازی نمی کند؛ بنابراین 

آوردن این آمار در واحدهای تکمیل شده با واقعیت مطابقت ندارد.
بیات منش توضیــح داد: دولت چهاردهــم متعهد به اجرای طــرح نهضت ملی 
مسکن است و این تعهد در بخش اراضی ۹۹ ساله از تأمین اراضی تا طراحی و اجرا 

همگی بر عهده دولت است؛ سایر روش های ســاخت که جزو طرح نهضت ملی 
 مسکن آمده است توســط بخش خصوصی و دیگر نهادها همچون بنیاد مسکن 

در حال اجراست.

فقط ۲۰ هزار واحد مسکونی حمایتی تحویل شده است
سرپرست معاونت مسکن و ساختمان وزارت راه و شهرسازی تصریح کرد: طبق 
قانون جهش تولید مسکن، وزارت راه و شهرســازی مکلف به ساخت واحدهای 
نهضت ملی مســکن بر روی اراضی ۹۹ ساله اســت که همه ارکان آن باید توسط 
دولت تهیه و اجرا شود. بر همین اساس نیز در طرح نهضت ملی مسکن در اراضی 

۹۹ ساله فقط ۲۰ هزار واحد تکمیل و تحویل شده است.
بیات منش گفت: پیش تر آماری ارائه شــده بود که بر اســاس آن ۶۰۰ هزار واحد 
مسکونی نهضت ملی مسکن تحویل شده اســت که فقط ۲۰ هزار واحد آن جزو 
واحدهایی بوده که مســئولیت آن بر عهده دولت بوده است . مقایسه این دو آمار 
نیز حاکی است که اجرای مسکن توسط بخش دولتی در مقابل بخش خصوصی 
بسیار ناچیز اســت که تلاش داریم تا در این دولت به تعهدات خود در این بخش 
جامه عمل بپوشانیم. وی تأکید کرد: در بخش مسکن مقید هستیم آنچه وظیفه 

دولت است، اجرایی کنیم.

سرپرست معاونت مسکن و ساختمان وزارت راه و شهرسازی:

فقط ۲۰ هزار واحد مسکونی حمایتی تحویل شده است
خبر روز

بسیاری از فروشندگان بین یک سوم تا یک چهارم 
قیمت یک دوچرخه را به صورت پیش پرداخت دریافت 
می کنند ولی در بعضی از فروشگاه ها نیز دوچرخه را به 
صورت دم قسط و بدون پیش پرداخت عرضه می کنند. 
سود فروش اقساطی در روش های بلندمدت به بیش از 

۱۰۰درصد قیمت دوچرخه می رسد  

ریزش قیمت ها در بازار طلا برخلاف پیش بینی ها

بازاری که متفاوت عمل کرد!

همزمان با وعده بانک مرکزی برای عرضه ربع سکه با تاریخ جدید، قیمت ربع سکه در بازار آزاد نزدیک 
به ۱۱ درصد ریخت، این اتفاق شدیدترین ریزش هفتگی ربع سکه در ۳۰ ماه اخیر بود. قیمت ها در 

بازار سایر سکه ها و طلای آبشده نیز برخلاف پیش بینی ها نزولی بود.
به گزارش خبرنگار »ایراســین«، عصر سه شــنبه هفته پیش انتخابات آمریکا انجام شد و صبح 
چهارشنبه نتیجه انتخابات منتشر شد ولی برخلاف وعده واسطه ها در طول ماه های گذشته بازار طلا 
ریزشی شد. واسطه ها در هفته های اخیر مدعی بودند بازار طلا در روز چهارشنبه نوسانات شدیدی 
را تجربه خواهد کرد، صبح چهارشنبه نیز معاملات سکه و طلای آبشده با شکاف قیمتی مثبتی آغاز 
شد ولی کمتر از یک ساعت بعد هیجانات تخلیه شد و قیمت طلا و سکه برمدار نزول قرار گرفتند. 
ریزش انس طلا در روز چهارشــنبه و وعده بانک مرکزی برای عرضه ســکه با تاریخ جدید مانع از 

افزایش قیمت ها در بازار طلا شد.
طلای آبشده پس از سه هفته در معاملات هفته دوم آبان ماه بازدهی هفتگی منفی به ثبت رساند. 
طلای آبشده صبح چهارشــنبه تا کانال ۲۰ میلیون و ۴۰۰ هزار تومان افزایشی شد ولی خیلی سریع 
کانال ۲۰ میلیون تومان را از دســت داد و در معاملات پایان هفته تا ۱۹ میلیــون و ۵۰۰ هزار تومان 

عقب نشینی کرد.
طلای آبشــده در پایان هفته محدوده قیمتی ۱۹ میلیون و ۸۰۰ هزار تومان را از دست داد و احتمال 
کاهش تا سطح ۱۸ میلیون تومان وجود دارد ولی اگر دوباره به سطح بالاتر از ۱۹ میلیون و ۸۰۰ هزار 
تومان بازگردد احتمال رؤیت سقف تاریخی وجود دارد. نرخ دلار در بازار غیررسمی و نرخ انس طلا 
در بازارهای جهانی متغیرهای مهم طلای آبشده هستند. قیمت انس طلا در روز پنج شنبه بخشی از 
ریزش روز چهارشنبه را جبران کرد ولی نرخ دلار در بازار غیررسمی ثابت بود. در بازار سکه علاوه بر نرخ 
دلار و انس طلا، اخبار بانک مرکزی از ضرب و عرضه سکه با تاریخ جدید متغیرهای مهمی هستند.

بانک مرکزی وعده داده تا به زودی سکه های تاریخ جدید را عرضه کند. سکه امامی در واکنش به 
این اخبار روند نزولی دارد و برآیند هفتگی منفی به ثبت رساند. سکه امامی معاملات هفتگی را در 

کانال ۵۱ میلیون تومان به پایان رساند.
به تعبیر بسیاری از فعالان بازار طلا و کارشناسان عرضه سکه با تاریخ جدید به معنای تخلیه حباب 
سکه است و انتظار می رود روند نزولی قیمت سکه نیز تا قیمت کمتر از ۵۰ میلیون تومان ادامه داشته 
باشد. حباب سکه نیز در این هفته به محدوده کمتر از ۸ میلیون تومان رسید. قیمت نیم سکه و ربع 
سکه نیز در معاملات هفتگی به ۲7 میلیون و ۵۰۰ هزار تومان و ۱۶ میلیون و ۲۰۰ هزار تومان کاهش 
پیدا کرد. بانک مرکزی وعده داد تا برای نخستین بار ربع سکه با تاریخ جدید در بازار عرضه شود و به 
همین دلیل ریزش قیمت ربع سکه به مراتب بیشتر از سایر سکه ها بود. ربع سکه در معاملات هفته 
دوم آبان ماه نزدیک به ۱۱ درصد از قیمت خود را از دست داد، این شدیدترین ریزش قیمت ربع سکه 
در طول بیش از ۳۰ ماه اخیر است و احتمال می رود با عرضه نیم سکه و تمام سکه با تاریخ جدید، 

این قطعات نیز ریزش های شدیدی را تجربه کنند.

با مسئولان

گزارش روز

کاهش ۵ درصدی ورودی 
آب سدها؛ ۵۶ درصد 

مخازن خالی است
از ابتدای ســال آبی تا کنون میزان ورودی 
ســدها ۲ میلیارد و 7۰ میلیون متر مکعب 
بوده در حالی که مدت زمان سال گذشته 
۲میلیــارد و ۱۸۰ میلیــون متــر مکعــب 
می رســید که نمایانگر کاهش ۵ درصدی 

ورودی سدها است.

عکس خبر

دبیر و عضو هیئت مدیره اتحادیه 
املاک تهران:

بازار مسکن از بازارهای 
موازی عقب نمی ماند

ســعید لطفی، دبیــر و عضو هیئــت مدیره 
اتحادیه املاک تهران می گوید: قیمت مسکن 
در شــرایط فعلــی باتوجه به عــدم توانایی 
خرید مردم و شرایط سیاسی منطقه تغییر 
نمی کند. ولی بازار مسکن از بازارهای موازی 
عقب نخواهد ماند و زمانی که قیمت دلار در 
بازار آزاد صعودی شود، قیمت ملک به صورت 

هیجانی عمل می کند.
به گزارش خبرنگار »ایراسین«، بازار مسکن 
در طول سال های گذشته تحت تأثیر عوامل 
اقتصــادی و سیاســی، نوســانات قیمتی 
شــدیدی را تجربه کرد، به طوری که قیمت 
هر مترمربع ملک در طول یک دهه گذشــته 
بیش از ۱۰۰ درصد افزایش یافت. ولی بهای 
مسکن در طول هشت ماه ابتدایی سال ۱۴۰۳ 
کنترل شد و قیمت ها در این بازار از نوسانات 
شدید در امان بود. در مقابل قیمت دلار در بازار 
غیررسمی طی هفته های اخیر کانال 7۰ هزار 
تومان را فتح کرد و در نهایت هفته گذشته در 
ســقف کانال ۶۰ هزار تومان ایستاد. قیمت 
طلا نیز در طول هشــتمین ماه از سال جاری 
به کانال چهار میلیون و 7۰۰ هزار تومان صعود 
کرد و قطعات مختلف ســکه رکورد قیمتی 

جدیدی را به ثبت رساندند.
ســعید لطفی، دبیــر و عضو هیئــت مدیره 
اتحادیه املاک تهران در پاسخ به این سئوال 
به خبرنگار »ایراسین« می گوید: بازار مسکن 
از بازارهای موازی عقب نخواهد ماند. زمانی 
که قیمت دلار در بازار آزاد صعودی شود، بازار 
مســکن نیز به صورت هیجانی عمل خواهد 

کرد و قیمت ها در این بازار تغییر می کند.

عکس: مهـر
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 رئیس مجمع نمایندگان استان اصفهان:

همه باید صدای اصفهان باشیم

رئیس مجمع نمایندگان استان اصفهان گفت: برای احیا، دریافت و نجات 
وضعیت آثار میراثی اصفهان که فقط برای اصفهان نیست بلکه برای کل 

کشور و حتی عالم است، حتماً وزارت میراث در این قصه ورود پیدا کند.
به گزارش خبرگزاری »ایمنا«، حجت الاسلام محمدتقی نقدعلی در آیین 
پاسداشت ثبت جهانی هنر قلم زنی اصفهان با بیان اینکه امروز روز مبارکی 
است، اظهار کرد: خداوند متعال نســبت به هنری که ما تولید می کنیم 
دقت می کند و حساس است؛ به طوری که وقتی به حضرت داوود دستور 
می دهد ترمه بباف آن ظرافت هــای هنری را گــوش زد می کند؛ یعنی 
اینچنین نیست که ما در تولید یک محصول این سلیقه هایی که رعایت 

می شود دخلی در تولیدات و خروجی کار داشته باشد.
وی افزود: اســتان اصفهان در هر یک از عرصه های صنایع دستی، آثار 
تاریخی و میراث ماندگار که برای ما به ارث رســیده سرآمد است و اگر 

بخواهیم نام ببریم واقعاً یک عرصه اعجاب آوری است که انتها ندارد.
رئیس مجمع نمایندگان استان اصفهان تصریح کرد: حضور مسئولان 
ارشد کشوری و استانی در چنین جلســات و رونمایی هایی مثل ثبت 
جهانی هنــر قلمزنی که یکی از هزاران هنری اســت که در کشــور ما و 
بالاخص در اســتان ما دارد رقم می خورد، دربردارنده رشــد، توسعه و 

بالندگی است.
وی با اشاره به اینکه شما می دانید و من هم می دانم که در سال های اخیر 

هنرهای مختلف بالاخص صنایع دستی با آفت های زیادی مواجه شده 
است، افزود: صادرات فرش دستباف که یک زمانی بیش از سه میلیارد 
دلار از صادرات کشور را به خود اختصاص می داد امروز به ۵۰ میلیون دلار 
رسیده و ۳.۵ میلیارد دلار به دلایل مختلف به ۵۰ میلیون دلار رسیده است.

حجت الاسلام نقدعلی با بیان برخی از مشــکلات گفت: پیمان سپاری 
ارزی یکی از مشکلاتی است که با آن مواجه هستیم.

وی اظهار کرد: ما از یک طــرف برای ورود بســیاری از عرصه ها تحریم 
نیستیم اما نســبت به صنعت فرش تحریم هســتیم چراکه دشمنان 
می دانند نقطه حساس و گلوگاه کجاست و آنجا را تحریم می کنند و این 
نکته ای است که از مدیرکل میراث، اســتاندار و معاون وزیر تقاضامندم 
تا نســبت به این قصه و موارد مشــابه آن از ورود محصولات مشــابه 
 ساخته شده خارجی که عرصه صنایع دستی ما را زیر سئوال برده است، 

جلوگیری کنند.
رئیس مجمع نمایندگان اســتان اصفهان ادامه داد: میراث تاریخی ما 
یک جهان است، اصفهان یک جهان اســت و این آثار تاریخی باقیمانده 
از گذشــته ماقبل اســلام ایران، در دوره اســلامی تا الان که در اصفهان 
 است با مشکلات جدی مبحث آب و محیط زیستی به جایی رسیده که 
سی و ســه پل باقیمانده از گذشتگان، چهل ســتون و ده ها و صدها اثر 

تاریخی در خطر نابودی هستند.

وی تصریح کرد: میراث تاریخی امروز با مشــکل و چالش جدی بحث 
فرونشست زمین مواجه است و تقاضا دارم این پیام را خودتان دریافت 

کنید و در وزارتخانه از جانب اصفهان آن را پیگیر باشید.
حجت الاســلام نقدعلی گفت: امروز پس از اقداماتی که در دولت شهید 
رئیسی شروع شد با برخی از چالش ها روبه رو شدیم و تقاضامندم برای 
احیا، دریافت و نجات وضعیت آثار میراثی اصفهان که فقط برای اصفهان 
نیســت بلکه برای کل کشور و حتی عالم اســت، حتماً وزارت میراث در 
این قصه ورود کند و در ادامه این مسیر اســت که صنایع دستی و ده ها 
صنایع اشتغال که اینها می تواند هم در کشور رونق ایجاد کند و هم مؤثر 

خواهد بود.
رئیس مجمع نمایندگان استان اصفهان اظهار کرد: استاندار جدید اصفهان 
تجربه کاری خود را در سطح کشور داشته و به عنوان یک چهره ملی امروز 
سکاندار این اســتان شده است؛ همه ما سر خط هســتیم که وزارتخانه 
 میراث برای مشــکل عمده شــهر اصفهان یعنی قصه آب که پســوند و 
پشت بند این قصه فرونشست شده و این اوضاع را برای اصفهان رقم زده 

است، به طور جد پیگیری باشد.
وی ادامه داد: ما ۲۰ نماینده اســتان و خدمتگزار شما با تمام مسئولین 
استان از جمله قضایی و… همه یک صدا با عبارت »نجات اصفهان از این 

وضعیت« پشت سر شما هستیم.

 کارشناس میراث فرهنگی مطرح کرد؛

 چالشی به نام مهاجرت هنرمندان صنایع دستی به
کشورهای دیگر

کارشناس میراث فرهنگی و صنایع دستی  با اشاره به موضوع مهاجرت هنرمندان صنایع دستی اصفهان 
که این روزها مطرح می شود، اظهار کرد: یکی از مسائل جدی که صنایع دستی اصفهان با آن مواجه است، 
 artisans مهاجرت هنرمندان به کشورهای دیگر است به ویژه زمانی که موضوع مهاجرت استادکاران یا
مطرح است که استادکاران به هر دلیلی با فروش صنایع دستی خود به نام کشورهای دیگر، موجب ضربه 
زدن به هنر این سرزمین می شوند. آرش پورمحمدی در گفت و گو با »بازار« افزود: در حقیقت بسیاری 
از هنرمندان به دلیل شرایط اقتصادی نامناسب، عدم حمایت های کافی دولتی و نبود بازار مناسب برای 
فروش محصولات خود، تصمیم به مهاجرت گرفته اند که این موضوع نه تنها باعث کاهش تعداد هنرمندان 
فعال در این حوزه می شود، بلکه خطر فراموشی هنرهای سنتی و صنایع دستی را نیز به همراه دارد.وی 
تأکید کرد: برخی از هنرمندان به دلیل عدم دسترسی به مواد اولیه و ابزار کار مناسب، مجبور به ترک حرفه 
خود شده اند؛ این مهاجرت ها معمولًا به سمت کشورهای دیگر انجام می شود که در آن ها فرصت های 
شغلی بیشــتری برای هنرمندان وجود دارد. وی حمایت مالی و ارائه تسهیلات بانکی برای هنرمندان 
این حوزه را خواستار شد و افزود: دولت باید برنامه های حمایتی مالی برای هنرمندان و تولیدکنندگان 
صنایع دستی ایجاد کند تا آن ها بتوانند با خیال راحت تر به فعالیت های خود ادامه دهند. از سویی افزایش 
تبلیغات برای معرفی محصولات صنایع دستی اصفهان در بازارهای جهانی می تواند به افزایش صادرات 
کمک کند، در این راستا برگزاری نمایشگاه های بین المللی صنایع دستی می تواند فرصتی مناسب برای 
معرفی هنرهای سنتی اصفهان باشــد. پورمحمدی گفت: یکی از مهم ترین نکاتی که در مسیر احیا و 
نگهداری از هنر فاخر صنایع دستی اصفهان نباید از مدظر دور نگه داریم، ایجاد دوره های آموزشی برای 

جوانان در زمینه صنایع دستی است که می تواند به حفظ و احیای هنرهای سنتی کمک کند.

هوش مصنوعی؛ چالش جدی گردشگری
در نشست وزرای گردشگری که به همت سازمان جهانی گردشــگری )UN TOURISM( و شورای 
جهانی سفر و گردشگری )WTTC( برگزار شد، هوش مصنوعی )AI( به عنوان ابزاری تحول آفرین در 
صنعت گردشگری معرفی شد. به گزارش »ایسنا«،بیش از ۲۰ وزیر گردشگری در لندن گردهم آمدند و با 
رهبران سازمان های فعال در حوزه فناوری و گردشگری به بحث و تبادل نظر درباره تأثیرات و فرصت های 
هوش مصنوعی در این صنعت پرداختند. در این نشســت، ناتالیا بایونا، مدیر اجرایی سازمان جهانی 
گردشگری گفت: صنعت گردشگری باید آماده باشد تا با کمک هوش مصنوعی مولد، تصمیمات بهتری 
بگیرد. گردشگری توانایی ایجاد داستان های منحصر به فرد را دارد و استفاده از فناوری به نفع بازاریابی 
و ترویج مقاصد، زیرساخت عمومی دیجیتال و آموزش بسیار حائز اهمیت است. شخصی سازی فرایند 
سفر می تواند بزرگ ترین دارایی ما باشد. اما مهم تر از همه، هوش مصنوعی به هوش انسانی نیاز دارد 
تا درخشان شود. سازمان جهانی گردشگری همچنین نقشه راه استراتژیک را با محوریت نقش هوش 
مصنوعی در گردشگری عرضه کرد. این نقشه راه شامل حوزه های مهمی همچون تحقیق در مورد پذیرش 
هوش مصنوعی، آموزش و بازآموزی نیروی کار و سرمایه گذاری در نوآوری های مبتنی بر فناوری است. 
نکته قابل توجه تأکید بر توانایی هوش مصنوعی در ایجاد فرصت های شغلی جدید در کنار نیاز به ارتقای 
مهارت ها است. جولیا سیمپسون، رئیس و مدیرعامل شورای جهانی سفر و گردشگری به ضرورت توجه 
به مسائل جهانی مانند تغییرات اقلیمی و نیاز به رویه های پایدار اشاره کرد و گفت: در حالی که باید به 
موضوعاتی مانند تغییرات اقلیمی و نیاز به رویه های پایدار بپردازیم، فرصت های فوق العاده ای در پیش 
داریم. در سال ۲۰۲۳، بخش ما نزدیک به ۱۰ تریلیون دلار به اقتصاد جهانی اضافه کرد و ۳۳۰ میلیون شغل 
را پشتیبانی کرد. امسال نیز انتظار داریم رکوردهای جدیدی به ثبت برسد. با همکاری نزدیک، می توانیم 
اطمینان حاصل کنیم که گردشگری به رشد خود ادامه دهد و از هوش مصنوعی و دیگر فناوری ها برای 

ایجاد آینده ای مقاوم، پایدار و فراگیر استفاده کنیم.

اخبار

میراث تاریخی ما یک جهان است، اصفهان یک جهان 
است و این آثار تاریخی باقیمانده از گذشته ماقبل 
اسلام ایران، در دوره اسلامی تا الان که در اصفهان است 
با مشکلات جدی مبحث آب و محیط زیستی به جایی 
رسیده که سی و سه پل، چهل ستون و ده ها و صدها اثر 

تاریخی در خطر نابودی هستند

 دوشنبه ۲۱ آبان ۱۴۰۳ / ۹ جمادی الاولی  ۱۴۴۶ / ۱۱ نوامبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۲۲۳

مفاد آراء
8/222 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامــه قانون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيــت ثبتي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاک 
 مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آگهي

 مي شود . در صورتي که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي 
داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره 
ثبت اسناد و املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شــماره 12185 مورخ 1403/07/07 هيات چهارم مالکيت آقای 
عبدالحسين جبار زارع به شناسنامه شماره 694 کدملي 1285538595 فرزند احمد در 
ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت  223/74 متر مربع پلاک شماره 10262  فرعی 
از 26  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غــرب اصفهان  ثبت در دفتر 

املاک تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/08/21
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/09/06

م الف: 1823770  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

8/223 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامــه قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيــت ثبتي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاک 
 مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آگهي 
مي شــود . در صورتي که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي 
داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره 
ثبت اسناد و املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شماره 8714 مورخ 1403/05/23 هيات سوم مالکيت آقای محسن  
بهرامی به شناسنامه شماره 722 کدملي 6219512928 صادره بوئين و مياندشت  فرزند 
محمود در ششدانگ يکباب ساختمان در حال ساخت به مساحت  83/80 متر مربع پلاک 
شماره 11  فرعی از 68  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان   

مع الواسطه از حسين کريمی بهرام آبادی فرزند عباسعلی تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/08/21
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/09/06

م الف: 1823952  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

8/224 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامــه قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيــت ثبتي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاک 
 مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آگهي 
مي شــود . در صورتي که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي 
داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره 

ثبت اسناد و املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 
دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 

رديف 1- برابر راي شماره 15158 مورخ 1403/08/11 هيات دوم مالکيت آقای جلال 
زراعتی شمس آبادی به شناسنامه شماره 62619 کدملي 1281053899 فرزند نصراله 
نسبت به سه دانگ مشاع از  ششدانگ يکباب ســاختمان به مساحت  76/50 متر مربع 
پلاک شماره 544  فرعی از 27  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب 
اصفهان  مع الواسطه از ابواقاســم کاظم زاده فرزند يدا... تقســيم نامه 22345 مورخ 
51/7/6 دفترخانه 26 اصفهان و ســند 22347 مــورخ 51/7/8 دفترخانه 26 اصفهان 

تائيد و محرز گرديده است.
رديف 2- برابر راي شماره 15159 مورخ 1403/08/11 هيات دوم مالکيت خانم مريم 
کريميان فروشانی به شناســنامه شــماره 3196 کدملي 1142260135 فرزند محمد 
نسبت به سه دانگ مشاع از  ششدانگ يکباب ســاختمان به مساحت  76/50 متر مربع 
پلاک شماره 544  فرعی از 27  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب 
اصفهان  مع الواسطه از ابواقاســم کاظم زاده فرزند يدا... تقســيم نامه 22345 مورخ 
51/7/6 دفترخانه 26 اصفهان و ســند 22347 مــورخ 51/7/8 دفترخانه 26 اصفهان 

تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/08/21
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/09/06

م الف: 1824245  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

8/225 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامــه قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيــت ثبتي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاک 
 مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آگهي 
مي شــود . در صورتي که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي 
داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره 
ثبت اسناد و املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شــماره 10157 مورخ 1403/06/17 هيات چهارم  مالکيت  خانم 
مهری عليجانی رنانی به شناسنامه شماره 9661 کدملي 1283205939  صادره اصفهان  
فرزند ابراهيم در ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت  247/22 متر مربع پلاک شماره 
3375  فرعی از 18  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حــوزه ثبت ملک غرب اصفهان  

ثبت در دفتر املاک تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/08/21
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/09/06

م الف: 1824253  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

8/226 آگهي ماده 3 قانــون و ماده 13 آيين نامه قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر آراء شماره 2511 و 2521  مورخ 1403/7/28 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک جنوب اصفهان تصرفــات مالکانه بلامعارض متقاضيان، مالکيت آقای حســين 
خرمی به شناسنامه شماره 119  کدملی 1288729243 صادره اصفهان فرزند غديرعلی 
در سه دانگ  مشاع از  ششدانگ يکباب خانه مســکونی به مساحت 159/28 متر مربع 
مفروزی از  پلاک شماره 131 فرعی از 4483   اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت 

ملک جنوب اصفهان  و مالکيت خانم عصمت بقولی دســتجردی به شناسنامه شماره 
18803 کدملی 1282657372 صادره اصفهان فرزند اســمعيل در ســه دانگ مشاع از 
ششدانگ يکباب خانه مسکونی به مساحت 159/28 متر مربع مفروزی از پلاک شماره 
131 فرعی از 4483 اصلی واقع در اصفهان  بخش 5 حــوزه ثبت ملک جنوب اصفهان 
مع الواســطه و به موجب بيع نامه عادی از طرف آقای جعفر دهقانی )مالک رسمی( به 

متقاضيان فوق الذکر واگذار گرديده است.  
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم 
و پس از اخذ رســيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/08/21                        

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/09/06
م الف: 1824063  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مفاد آراء
8/227 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه اجرايــي قانون تعيين تکليف 

وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي 
فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي باغبهادران تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي 
ذيل محرز گرديده است. لذا مشــخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زير به 
منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده توسط اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشــود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشــند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به 
مدت 2 ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضايي 
تقديم نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق 

مقررات سند مالکيت صادرخواهد شد. 
1- راي شماره 140360302253000421 مورخ 1403/08/05 آقای حشمت اله نوری 
کته شوری فرزند نور محمد  نسبت به ششدانگ يکدرب باغ به مساحت 3316/17  متر 
مربع قسمتی از پلاک 553-  اصلی  واقع در  قلعه ترکی بخش 9 ثبت اصفهان خريداری 

شده با واسطه از مالک رسمی فتح اله روحانی
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/08/21
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/09/06

م الف: 1823859 حسين عينی- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران
مفاد آراء

8/228 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامــه قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 

برابر راي شماره  140360302007005275 و 140360302007005276  هيات  دوم موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي وســاختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در 
واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقای ســيد 
محمد مرتضوی درچه فرزند سيد حسن بشماره شناسنامه 1270668307 و آقای سيد امير 
رضا مرتضوی درچه فرزند سيد حسن بشماره شناسنامه 252 بالسويه در يک قطعه زمين 
کشاورزی با کاربری اراضی مزروعی به مســاحت 3461/38 متر مربع پلاک  26 اصلی 
واقع در هويه خريداری از مالک رسمی خانم بهجت السادات پزشک محرزگرديده است.

 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشود در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از 

تاريخ انتشــار اولين آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ 
رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايي 
تقديم نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/08/21                         

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/09/06
م الف: 1824388  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

فقدان سند مالکیت
8/229 شــماره نامه: 140385602024008473- 1403/08/12 نظر به اينکه سند 
مالکيت ششــدانگ پلاک ثبتی شــماره 14 فرعی از 3275 اصلی واقع در بخش پنج 
اصفهان ذيل ثبت 241416 در صفحه 481 دفتر املاک جلد 1300  به نام خانم محبوبه 
عصاچی  تحت شماره چاپی 159338  ثبت و صادر و تســليم گرديده است سپس طی 
سند انتقال شماره 7271 مورخ 1389/10/11 دفترخانه اسناد رسمی 163 اصفهان سه 
 دانگ مشاع از ششدانگ به شهره  انگبينی و سه دانگ به غير انتقال گرديده است. سپس 
خانم شــهره انگبينی بــا  ارائه درخواســت کتبــی بــه شــماره وارده 6030  مورخ 
1403/07/19 بــه انضمــام دو برگ استشــهاديه محلــی که امضا شــهود آن ذيل 
شــماره 31619 و رمز تصديق 25939  مورخ 1403/07/17 رســيده اســت مدعی 
است که ســند مالکيت آن به علت جابجايی مفقود گرديده اســت و درخواست صدور 
المثنای ســند مالکيت ملک فوق را نموده اســت.  لــذا مراتب  به اســتناد تبصره يک 
اصلاحی ذيل ماده 120 آئين نامــه قانون ثبت در يک نوبت آگهی می شــود چنانچه 
کسی مدعی انجام معامله نســبت به ملک مرقوم يا وجود ســند مالکيت نزد خود می 
باشــد از تاريخ انتشــار اين آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خــود را کتبا ضمن ارائه 
اصل ســند مالکيت يا ســند معامله به اين اداره تســليم و رســيد اخذ نمايد تا مراتب 
صورتمجلس و اصل ســند مالکيت به ارائه کننده سند مســترد گردد بديهی است اگر 
ظرف مدت مقرر اعتراضی نرســيد يا در صورت اعتراض اصل ســند مالکيت يا ســند 
 معامله ارائه نشــود اقدام به صدور ســند مالکيــت المثنی طبق مقررات خواهد شــد. 

م الف: 1824207 شبان رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
فقدان سند مالکیت

8/230 شــماره نامــه: 140385602210004984- 1403/07/08 ســند مالکيت 
ششدانگ  پلاک ثبتی شماره 431  فرعی از 2191  اصلی واقع در بخش 6 ثبت اصفهان 
بنام  مهدی قربانيان  سابقه ثبت و صدور سند به شــماره چاپی 099314 و 98 بشماره 
دفتر الکترونيک 139920302210013696 که به موجب قانون تعيين تکليف اراضی و 
املاک فاقد سندرسمی به شماره رای 139860302210003545 مورخ 1398/11/30  
و صورت مجلس تحديد حدود 99/0005859 مورخ 1399/04/31 به مالکيت وی در 
آمده و سند صادر و تسليم شده است و سپس نامبرده با ارائه درخواست کتبی به انضمام 
دو برگ استشهاديه که امضاء شهود آن ذيل شماره يکتا 140302150331000882 و 
رمز تصديق 876910  مورخ 1403/07/03  که به گواهی دفترخانه 65 اصفهان رسيده  
مدعی است که  ســند مالکيت آن بعلت جابجايی مفقود گرديده و وی درخواست صدور 
ســند مالکيت المثنی ملک فوق را نموده لذا مراتب  به استناد تبصره يک اصلاحی ذيل 
ماده 120 آئين نامه قانون ثبت در يک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام 
معامله نسبت به ملک مرقوم يا وجود سند مالکيت نزد خود می باشد از تاريخ انتشار اين 
آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکيت يا سند معامله 
به اين اداره تسليم و رســيد اخذ نمائيد تا مراتب صورت مجلس و اصل سند مالکيت به 
ارائه کننده سند مسترد گردد بديهی اســت اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسيد يا در 
صورت اعتراض اصل سند مالکيت يا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکيت 
المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1824107  حميدرضا  خسروي سرپرست 

واحد ثبتي حوزه ثبت ملک جنوب شرق اصفهان



کلاهبرداری با شگرد کلاس های خصوصی و مجازی در اصفهان
رئیس پلیس فتا فرماندهی انتظامی اســتان اصفهان گفت: متأسفانه بخشی از تبلیغات کلاس های 
آنلاین خصوصی از سوی مجرمان سایبری بوده و هدف آن ها سوءاستفاده  مالی و اخاذی از شهروندان 
است. به گزارش »ایسنا« و نقل از روابط عمومی پلیس اصفهان، ســید مصطفی مرتضوی بیان کرد: 
شهروندان در زمان ثبت نام فرزندان خود در کلاس های خصوصی و تقویتی آنلاین مراقب باشند که در 
دام کلاهبرداران اینترنتی گرفتار نشوند. او ادامه داد: افراد طی فرایند ثبت نام فرزند خود در کلاس های 
تخصصی آنلاین، متأسفانه ممکن اســت با کلاهبرداران روبه رو شوند. این افراد از کاربران می خواهند 
که مبالغ ناچیزی را به عنوان پیش ثبت نام واریز کنند. سپس با هدایت کاربران به صفحات و درگاه های 
جعلی، اطلاعات بانکی کاربر را سرقت و حســاب آنان را خالی می کنند. رئیس پلیس فتا فرماندهی 
انتظامی استان اصفهان جمع آوری اطلاعات شخصی و هویتی را از دیگر اقدامات مجرمانه برشمرد و 
یادآور شد: متأسفانه پس از جمع آوری این اطلاعات نیز شاهد اخاذی از خانواده ها یا دانش آموزان آن ها 
هستیم. سرهنگ مرتضوی با تأکید به خانواده ها گفت: نباید صرفاً به استفاده از ظرفیت فضای مجازی 
اکتفا کرد، خانواده ها برای تقویت سطح سواد دانش آموز خود می توانند از مسیر تهیه کتاب و سی دی 
نیز اقدام کنند. او افزود: خانواده ها برای استفاده از کلاس های آنلاین حتماً از طریق مؤسسات معتبر و 
شناخته شده، خدمات مدنظرشان را درخواست دهند. به علاوه باید مراقب باشند که اطلاعات محرمانه 
و خصوصی خود و فرزندانــش را در اختیار این افراد نگذارند. رئیس پلیــس فتا فرماندهی انتظامی 
استان اصفهان خاطرنشان کرد: از شهروندان می خواهیم که به هشدارهای پلیس فتا توجه جدی کنند. 
همچنین در صورت اطلاع از هرگونه فعالیت مجرمانه اینترنتی مراتب را از طریق نشــانی پلیس فتا به 

آدرس http://www.fata.gov.ir در بخش ارتباطات مردمی گزارش دهند.

مدیرکل آموزش و پرورش استان:

 اجلاسیه 6000 دانش آموز و فرهنگی شهید اصفهان
برگزار می شود

مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان گفت از برگزاری اجلاسیه 6000 دانش آموز و فرهنگی شهید 
استان در ایام برگزاری کنگره ۲۴ هزار شهید اصفهان خبر داد. محمدرضا ابراهیمی در گفت وگو با »مهر« 
گفت: این اجلاسیه با هدف گرامیداشت یاد و خاطره این عزیزان به مناسبت برگزاری کنگره، روز پنجشنبه 
با حضور دانش آموزان و فرهنگیان برگزار خواهد شد و میهمانان در آن به بررسی اهمیت و تأثیر نقش 
دانش آموزان و فرهنگیان شــهید خواهند پرداخت. وی افزود: در این اجلاســیه، علاوه بر برنامه های 
فرهنگی و هنری متنوع، از دانشنامه 6 جلدی شــهدای دانش آموز استان اصفهان نیز رونمایی خواهد 
شد که این دانشنامه که به تبیین زندگی نامه، خدمات و دستاوردهای دانش آموزان شهید می پردازد، 
حاصل تلاش و تحقیق گروهی از محققان و نویسندگان است و انتظار می رود به عنوان یک منبع معتبر 
در عرصه تاریخ نگاری شهدای دانش آموز مورد اســتفاده قرار گیرد. مدیرکل آموزش و پرورش استان 
اصفهان گفت: این کتاب ها مربوط به دبیرستان شهید محمد منتظری در نجف آباد با ۲۳۴ دانش آموز 
شهید، دبیرستان امام خمینی )ره( کاشان، دبیرستان شهید عبداللهی آران و بیدگل، دبیرستان تسلیمی 
یا شهید دستغیب، هنرستان ابوذر و دبیرستان هاتف اصفهان اســت. ابراهیمی تأکید کرد: یادآوری و 
گرامیداشت مقام شهدای دانش آموز نه تنها وظیفه ای ملی است، بلکه یکی از مهمترین راه ها برای ترویج 
فرهنگ ایثار و شهادت در بین نسل جوان محسوب می شود؛ همچنین از خانواده های شهدای دانش آموز 
دعوت شده است تا در این مراسم حضور یابند و یادگارهای گرانبهای خود را با دانش آموزان به اشتراک 
بگذارند. وی ادامه داد: این اجلاسیه، علاوه بر یادآوری مقام شهدای دانش آموز، فرصتی برای تعامل 
بین نسل های مختلف و تبیین تاریخ ایثارگری ها و فداکاری های آنان خواهد بود که برنامه های جانبی 
شامل شعرخوانی، اجرای تئاتر، روایتگری و... از زندگی شهدای دانش آموز نیز در سیاق این مراسم قرار 
دارد. وی خاطرنشان کرد: در پایان این اجلاسیه، امید می رود که پیام گرامیداشت شهدای دانش آموز 
و فرهنگی به نسل جوان منتقل شود و آنان را به الگوگیری از این بزرگواران ترغیب کند. برگزاری اینگونه 

مراسم ها می تواند به حفظ و استمرار فرهنگ شهادت و ایثار در جامعه کمک شایانی کند.

تعداد جنگل های بلوط استان اصفهان خیلی زیاد نیست اما همان تعداد کم هم در حال از بین رفتن است

وقتی نسبت به طبیعت مهربان نیستیم

رئیس اداره  حفاظت و مدیریت حیات وحش، موزه تاریخ طبیعی و ذخایر 
ژنتیکی استان اصفهان گفت: وقتی ســنجاب ها میوه بلوط را در خاک 
دفن می کنند، باعث رشد گیاه و توسعه جنگل های بلوط می شوند. این 
هم زیستی بین دو گونه گیاه و حیوان نقش مؤثری در آن اکوسیستم دارد 

که در جنگل های بلوط سمیرم هم وجود دارد.
مریم امیدی در گفت وگو با »ایســنا«، درباره وجود سنجاب  در اصفهان ، 
اظهار کرد: در اصفهان تنها یک گونه ســنجاب وجود دارد آن هم سنجاب 
ایرانی است. سنجاب ایرانی اصفهان در جنگل های بلوط زاگرس در منتهی 

الیه سمیرم و در نزدیکی کهگیلویه و بویراحمد زندگی می کنند.
او ادامه داد: زیســتگاه طبیعی آن ها جنگل های بلوط اســت، اما اینکه 
ما این گونه سنجاب ها را در شــهر و پارک های شهری مثل پارک ناژوان 
مشــاهده می کنیم، به این دلیل اســت که مردم از یک سری مغازه ها 
به صورت قاچاق، سنجاب خریداری می کنند و بعد از مدتی چون توانایی 
نگهداری شان را ندارند، به محیط زیست تحویل می دهند. عده ای هم بدون 
آگاهی آن ها را در میان درختان رهاسازی می کنند. درواقع، از ابتدا در این 
مناطق شهری سنجابی نبوده اســت. البته که وجود آن ها در این نقاط 
آسیب رسان نیست، اما احتمال اینکه خود سنجاب به علت پیدانکردن 

غذا یا ناامنی در خطر باشد، وجود دارد .
رئیس اداره  حفاظت و مدیریت حیات وحش، موزه تاریخ طبیعی و ذخائر 
ژنتیکی استان اصفهان افزود: هر گونه جانوری باید در زیستگاه خودش 

زندگی کند. زیستگاه سنجاب ، جنگل های بلوط است. سنجاب ها انواع 
مغزیجات و مخصوصاً میوه بلوط می خورند که عادتی مفید محســوب 
می شود. وقتی ســنجاب ها میوه بلوط را در خاک دفن می کنند، باعث 
رشد گیاه و توسعه جنگل های بلوط می شوند. این هم زیستی بین دو گونه 
گیاه و حیوان نقش مؤثری در آن اکوسیستم دارد که در جنگل های بلوط 

سمیرم هم وجود دارد.
امیدی یادآور شــد: ســنجاب از میوه درختان به عنوان خوراکی تغذیه 
می کند. درخت ها نیز محل پناه گرفتن و زادآوری این  گونه می شــوند. 
درخت های بلــوط آن منطقه از طریق همین ســنجاب ها افزایش پیدا 
می کنند و منتشــر می شــوند. وقتی زیســتگاه ها این حیوان از طریق 
جنگل تراشــی از بین می رود، حیوان در معرض خطر قــرار می گیرد و 
وقتی حیوان از بین برود در روند احیای جنگل ها تأثیر می گذارد؛ درواقع 

جنگل ها از بین می روند.
او درباره از بین رفتن جنگل های بلوط در اصفهان گفت: در اصفهان تعداد 
جنگل های بلوط نسبت به سایر استان ها کمتر است. اما مسائلی هستند 
که باعث از بین رفتن همین تعداد جنگل هم می شوند؛ برای مثال وجود 
آفات گیاهی، آتش سوزی های طبیعی بر اثر افزایش دمای هوا یا حریق 
عمدی که به علت فعالیت انسانی است، موجب از میان رفتن جنگل ها 

می شود.
رئیس اداره  حفاظت و مدیریت حیات وحش، موزه تاریخ طبیعی و ذخائر 

ژنتیکی استان اصفهان تصریح کرد: همچنین پاک تراشی هایی که برای 
احداث جاده ها انجام می شود عامل از بین رفتن جنگل ها یا تکه ای شدن 

و جداشدن گونه ها هستند.
امیدی افزود: جاده کشی بزرگراه ها و ساخت وسازها مسئله دیگری است 
که باعث می شود، تعداد زیستگاه های طبیعی کمتر شود. به همین دلایل 
اســت که حیوانات، در معرض خطر انقراض قرار می گیرند یا مهاجرت 
می کنند. پروژه هایی که ارزیابی محیط زیستی ندارند، نباید اجرا شوند و 

این موضوع بسیار مهم است.
او خاطرنشان کرد: اتفاق هایی که در حال رخ دادن است باعث جزیره ای 
شدن و تکه تکه شدن زیستگاه ها می شود. گونه ها در معرض خطر قرار 
می گیرند یا مهاجرت می کنند. عامل خشکسالی و وضعیت اقلیمی نیز 
بسیاری از زیستگاه ها را دچار استرس و تنش کرده است. گاهی نبود مواد 

غذایی و آب نیز باعث ترک منطقه می شود.
رئیس اداره  حفاظت و مدیریت حیات وحش، موزه تاریخ طبیعی و ذخایر 
ژنتیکی استان اصفهان با نظر به شــکار غیرمجاز که یکی از معضلات و 
دغدغه ها است، بیان کرد: محیط زیست برای جلوگیری از این فشارهای 
مختلف می تواند حفاظت و مراقبت کند، اما به هیچ وجه کافی نیســت. 
عموم مردم، خصوصاً جوامع محلی و سازمان های مردم نهاد باید به سهم 
خود نقشی در این مسئله حفاظت ایفا کنند. درواقع، بر اساس اصل ۵0 

قانون اساسی، حفاظت از محیط زیست یک وظیفه عمومی است.

اخبار جامعه

سنجاب ها انواع مغزیجات و مخصوصاً میوه بلوط 
می خورند که عادتی مفید محسوب می شود. وقتی 
سنجاب ها میوه بلوط را در خاک دفن می کنند، باعث 
رشد گیاه و توسعه جنگل های بلوط می شوند. این 
هم زیستی بین دو گونه گیاه و حیوان نقش مؤثری 

در آن اکوسیستم دارد 

 دوشنبه ۲۱ آبان ۱۴0۳ / ۹ جمادی الاولی  ۱۴۴6 / ۱۱ نوامبر  ۲0۲۴ / شماره ۴۲۲۳

رئیس دانشــگاه علوم پزشــکی اصفهان با اشاره به 
به روز شــدن پرداختی اضافه کاری پرستاران گفت: 
بار سیســتم اصلی بیمارســتانی بر دوش پرستاران 
است و وظیفه داریم تا حد توان به دنبال محقق شدن 
مطالبات و رفع مشکلات آن ها باشیم. چراکه زمانی که 
پرستاران راضی باشند، وضعیت رسیدگی به بیماران 
بهتر است. شاهین شیرانی در مراسم تجلیل و تکریم 
پرستاران نمونه اســتان اصفهان ضمن تبریک روز 

پرستار اظهار کرد: فعالیت های کادر سلامت، تعطیلی 
بردار نیست و فعالیت آن ها شبانه روزی است. وی با 
بیان اینکه ۳۳ هزار نفر جمعیت کارکنان حوزه سلامت 
دانشگاه اصفهان است که تمام این افراد قابل احترام 
و فعالیت و جایگاه آن ها حائز اهمیت است، افزود: 
مطالبات پرستاران، سالیان سال است که وجود دارد و 
بعضی از آن ها به تدریج انجام شده است و تکامل پیدا 
خواهد کرد. رئیس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با 
بیان اینکه اصلاحاتی انجام شده است، اما با شرایط 
ایده آل فاصله دارد، تصریح کرد: بعضی از مشکلات و 
مطالبات پرستاران به گونه ای نیست که یک شبه قابل 
رفع شدن باشد و باید توجه داشته باشیم که بعضی 

مشکلات از جمله مسکن، مشکل تمام مردم است 
که باید مورد رسیدگی قرار گیرد. شیرانی با بیان اینکه 
برای رفع مشکلات به پرستاران قول دادیم و سر قول 
خود هســتیم، ادامه داد: اضافه کار پرستاران، ماه ها 
عقب بود که در برنامه ای تدریجی به روز شــد و چند 
ماه اســت که اضافه کارها به روز پرداخت می شود و 
این موضوع با وجود مطالبات دانشگاه علوم پزشکی 
انجام شده است. وی گفت: تعرفه پرستاری با وجود 
تمام مشکلات، انجام شد و عدد پرداختی اردیبهشت 
که هنوز پرداخت نشده، بسیار بالاتر از عدد پرداختی 
فروردین است و در صورتی که قوانین بهبود پیدا کنند، 

پرداختی ها نیز بهبود خواهد یافت.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان:

پیگیر محقق شدن مطالبات پرستاران هستیم

مراسم تجلیل و تکریم 
از پرستاران نمونه 

استان اصفهان
 بــه مناســبت میــلاد بــا ســعادت 
حضرت زینــب)س( و روز پرســتار، 
مراســم تجلیل و تکریم از پرســتاران 
نمونه استان اصفهان در دانشگاه علوم 

پزشکی اصفهان برگزار شد.

۱۵ گردشگر اصفهانی در سلامت کامل پیدا شدند
مدیرعامل جمعیت هلال احمر خراسان جنوبی گفت: گردشگران مفقودی در کویر حلوان شهرستان 
طبس با تلاش امدادگران هلال احمر استان در سلامت کامل پیدا شدند. محمدعلی کاوسی اظهار 
کرد: بر اساس اعلام مرکز کنترل هماهنگی عملیات جمعیت هلال احمر خراسان جنوبی مفقودی 
۱۵گردشگر ساعت ۱۵:۱0 بعدازظهر شنبه ۱۹ آبان ماه ۱۴0۳ در کویر حلوان شهرستان طبس گزارش 
شــد. وی ادامه داد: پس از دریافت گزارش یک تیم تخصصی ۴ نفره امداد و نجات شهرســتان 
طبس به محل اعزام شدند. همچنین تیم پاراگلایدر نیز در محل مذکور حضور رسانده و در عملیات 
جست وجو شرکت داشت. لازم به ذکر اســت در محل هلال احمر استان نیز جلسه اضطراری برای 
تصمیم گیری جهت انجام هرچه بهتر عملیات جست وجو با حضور مسئولان سپاه انصارالرضا)ع( 
استان، معاون مخابرات و مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان نیز برگزار شد. بنا بر اعلام هلال احمر 
خراســان جنوبی، خانواده های مفقودین در تماس های مکرر از تیم جمعیت هلال احمر خراسان 

جنوبی بابت پیگیری های متعدد و پیداکردن مفقودین تقدیر و تشکر کردند.

تولد چهارقلوها در بیمارستان شهید بهشتی اصفهان 
دومین چهارقلو به فاصله کمتر از یک ماه، دربیمارستان شهید بهشتی اصفهان متولد شدند. مسئول 
بخش مراقبت های ویژه نوزادان بیمارستان شهید بهشــتی اصفهان گفت: این نوزادان سه پسر و 
یک دختر در ۳۲ هفتگی با وزن یک کیلــو و 600 گرم تا یک کیلو و ۸00 گرم بــه دنیا آمدند.  فاطمه 
شمس افزود: حال مادر و نوزادان مساعد است و چهار قلو ها برای وزن گیری در این بخش بستری 
هستند. مادر ۳۲ ساله و پدر ۳۸ ساله چهارقلو ها ساکن اصفهان، یک فرزند دو سال و هفت ماهه 
به نام علیرضا دارند و برای آوردن هم بازی برای وی صاحب این چهارقلو شدند که نامشان را سالار، 
عرفان، سبحان و ســوگند گذاشــته اند. آنها هر دو شاغل هستند و از مســئولان تقاضای افزایش 

مرخصی را دارند. 
 رئیس بیمارستان شهید بهشــتی اصفهان هم گفت: ماهانه ۳00 تا ۴00 نوزاد در این بیمارستان که 
 بزرگ تریــن مرکز دولتــی تخصصی زنــان و زایمــان مرکز کشــور اســت، متولد می شــوند. 
صفورا روح الامیــن افزود: با اجرای قانــون حمایت از خانــواده و جوانی جمعیــت، انگیزه برای 
فرزندآوری بیشــتر و آمار تولد چندقلویی هم زیاد شده اســت. از ابتدای سال تاکنون، ۵۸۹ مورد 
نوزاد دوقلو، ۳۴ مورد سه قلو و چهار مورد چهارقلو در استان اصفهان متولد شده اند. در هفت سال 
گذشته، میزان باروری در کشور ۲0 درصد کاهش داشــت، اما با اجرای قانون حمایت از خانواده و 

جوانی جمعیت، امسال این میزان در ۱۵ استان افزایشی شده است.

کاهش 60 درصدی میانگین بارندگی های استان اصفهان
میانگین بارشی استان اصفهان در ماه های مهر و آبان 60 درصد کاهش یافت. به گزارش خبرگزاری 
صدا و سیما،کارشــناس مرکز پیش بینی اداره کل هواشناســی اصفهان با بیــان اینکه میانگین 
بارش های اســتان اصفهان از ابتدای ســال زراعی )یکم مهرماه ۱۴0۳( تا ۱۹ آبان به ۵.۵ میلیمتر 
رسید، گفت:بررسی آماری نشان می دهد که بارش های استان در سال زراعی جاری تاکنون نسبت 
به مدت مشابه سال گذشته ۵۸ درصد و در مقایسه با دوره بلند مدت 60.۸ درصد کاهش یافته است. 
مینا معتمدی افزود: از روز دوشــنبه)امروز( با گذر موجی ناپایدار از شمال غرب استان ناپایداری 
خواهیم داشت. وی گفت: تا روز دوشنبه آسمان صاف تا قســمتی ابری است و در برخی ساعات 
وزش باد و در مناطق مرکزی و کلان شــهر اصفهان به علت رکود هوا افزایــش غلظت آلاینده های 
صنعتی در حد ناسالم برای گروه های حساس بود. کارشناس مرکز پیش بینی اداره کل هواشناسی 
اصفهان خاطرنشان کرد: روز دوشنبه احتمال افزایش غلظت آلاینده ها در نواحی مرکزی و صنعتی 
اســتان وجود دارد. معتمدی اضافه کرد: در مناطق شمال غرب و تا حدودی شمال استان طی روز 

دوشنبه)امروز( رشد ابر و بارش پراکنده را انتظار داریم.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

سردار اشتری:

عزت و اقتدار  ایران اسلامی 
مرهون مجاهدت شهدا 

است
مشاوره عالی رئیس ستاد کل نیروهای مسلح 
ایستادگی مقتدرانه امروز کشور در مقابل رژیم 
جنایتکار و کودک کش صهیونیستی را مرهون 

مجاهدت شهدا عنوان کرد. 
به گزارش »مهر«، سردارحسین اشتری پیش 
از ظهر شنبه در کنگره ســرداران و ۲۳00شهید 
شهرستان خمینی شهر ضمن گرامیداشت یاد 
و خاطره امام راحل)ره(، شهدای دفاع مقدس، 
حرم و امنیت و آرزوی سلامتی و طول عمر با 
عزت برای مقام معظم رهبــری گفت: مردم 
متدین، ولایی و شهید پرور خمینی شهر هم در 
پیروزی انقلاب و هــم در دوران دفاع مقدس 
و بعــد از آن در صحنه هــای مختلف حضور 
حماسی داشتند. وی افزود: تقدیم ۲۳00شهید 
توســط مردم این شهرســتان در کجای دنیا 
امکان پذیر است، غیر از ایران اسلامی و جایی 
که عشق به اباعبدا... الحسین )ع( و ولایت در 
دل مردمان آن می جوشد و خدا را شاکریم که 
توفیق پیدا حاصل شد تا به یاد این شهدا دورهم 
جمع شــویم و لازم می دانــم از خانواده های 
معظم و معزز شــهدا، از امام جمعه، نماینده 
انقلابی، مسئولان، نیروهای نظامی و انتظامی 
و آحاد مردم خمینی شــهر و همچنین دست 

اندرکاران این کنگره عظیم تشکر کنم. 
مشاور عالی رئیس ستاد کل نیروهای مسلح 
با بیان اینکه پاداش زنده نگهداشتن یاد شهدا 
کمتر از خود شــهادت نیســت، افزود: شهدا 
احتیاجی به ما ندارند چرا که آنان در بالاترین 
مقامات قرار دارند و در پیشگاه خداوند روزی 
می خورند و این ما هســتیم که دست نیاز به 
سوی آنان باید دراز کنیم. وی اظهار کرد: امروز 
اگر جمهوری اسلامی ایران با قدرت در مقابل 
رژیم جنایتکار و کودک کش صهیونیســیتی 
می ایستد به واســطه اقتداری است که شهدا 
به ما دادند و اگر امروز کشور و نظام ما در بین 
مردم عــزت دارد و در بیــن ملت های مظلوم 
و مســتعضفان جهان عزیز شــده به واسطه 

مجاهدت شهدا است.

استاندار اصفهان گفت: تلاش پرستاران مایه امنیت خاطر است که این امنیت خاطر، امنیت ملی و اجتماعی را نیز به دنبال خواهد داشت. استاندار اصفهان در مراسم 
تجلیل و تکریم از پرستاران نمونه استان گفت: تلاش ما این است که صدای بی صدایان باشیم و شبانه روزی برای اعتلای استان تلاش کنیم. مهدی جمالی نژاد 
افزود: معتقد هستم اگر استاندار اصفهان این مسائل را در آداب خود می داند، پرستاران سال هاست که تا پای جان تلاش می کنند و پیشران بحران ها بوده و هستند. 
وی گفت: می پذیریم که شغل پرستاری زحمت بسیاری دارد و مایه امنیت خاطر است که این امنیت خاطر امنیت ملی و اجتماعی را نیز به دنبال خواهد داشت. دید 
ما به پرستاری به عنوان یک شغل صرف نیست بلکه شغلی برآورده از قلب، ایمان و اعتقاد است. استاندار اصفهان عنوان کرد: امروز در برابر پرستاران نمونه استان عهد 
می بندیم که فضا و بستر را برای فعالیت پرستاران باز کنیم. جمالی نژاد گفت: بررسی خواهیم کرد در حوزه مسکن چه تمهیداتی را می توان به کار گرفت همچنین فضا 

را برای حضور بخش خصوصی در حوزه بهداشت و درمان باز می کنیم تا سرمایه گذاران بتوانند وارد این عرصه شوند و بسیاری از مشکلات کادر درمان نیز رفع شود.

استاندار اصفهان:

تلاش پرستاران، امنیت اجتماعی را به همراه خواهد داشت

عکس: ایمنا



در حالی که ماه آبان و فیفادی این ماه رو به پایان است کمیته فوتسال هیچ برنامه ریزی برای حضور تیم ملی فوتسال در آن نداشت.
به گزارش »فارس«، بعد از حذف تیم  ملی فوتسال کشورمان در مرحله یک هشتم نهایی جام جهانی ازبکستان انتقادهایی از سوی پیشکسوتان فوتسال مبنی بر 
عملکرد وحید شمسایی و کادر فنی نسبت به عملکرد تیم ملی در جام جهانی شد. این انتقادها به گونه ای بود که صحبت از رفتن شمسایی از تیم ملی شد و حتی 

2 جلسه کمیته فنی و کمیته فوتسال هم در این رابطه تشکیل شد اما تصمیمی گرفته نشد.
هفته گذشته مهدی تاج، ریاست فدراسیون فوتبال در حاشیه مجمع انتخاباتی مشهد در پاسخ به سئوال خبرنگاران مبنی آخرین وضعیت شمسایی در تیم ملی 
اعلام کرد: ما از نتایج تیم ملی در جام جهانی راضی نیستیم اما شمسایی مورد اعتماد فدراسیون فوتبال است. صحبت های رئیس فدراسیون فوتبال در حالی 
بود که شمسایی تا آخر امسال با تیم  ملی قرارداد دارد. این موضوع در حالی است که کمیته فوتسال بعد از حذف تیم ملی از جام جهانی همچنان به دنبال تبرئه 
خود و مقصری برای حذف این تیم  در این رقابت ها می گردد.  تمام تیم های مدعی جام جهانی ازبکستان مثل اسپانیا، پرتغال و... که از این رقابت ها حذف شدند 
این موضوع را فراموش کرده و مجدداً با یک برنامه ریزی دقیق خود را برای آینده آماده می کنند اما متأسفانه وضعیت تیم ملی کشورمان همچنان در هاله ای از 
ابهام قرار دارد. چهار روز پیش فیفا دی آبان به پایان رسید و تیم های مدعی اسپانیا، پرتغال، آلمان، نروژ، ترکیه، اوکراین، جمهوری چک و حتی تیم های آسیایی 
عربستان، کویت و... بازی های دوستانه خود را در این فیفا دی برگزار کردند؛ اما تیم ملی کشورمان برای فیفا دی آبان نه تنها هیچ برنامه ای نداشت بلکه همچنان 
وضعیت نامشخصی دارد. مسئولان کمیته فوتسال کشورمان در خواب زمستانی به سر  می برند و به جای اینکه به فکر برنامه ریزی برای این تیم باشند همچنان 

به دنبال حاشیه ها و دفاع از عملکرد خود در جام جهانی هستند.

کمیته فوتسال ایران در خواب زمستانی!

فلیک، بهترین مربی باشگاهی اروپا
سرمربی بارسلونا با آماری عالی خودش را بالاتر از انریکه و کمپانی بهترین مربی اروپا معرفی کرد. 
به گزارش »فارس«، »فلیک امتیازآورترین مربی قاره اروپا«، این گزارش اخیر نشــریه اسپورت 
کاتالونیا از عملکرد خیره کننده مربی آلمانی روی نیمکت بارسلوناست. فلیک به صورت میانگین با 
کسب 2.75 امتیاز در هر بازی در صدر امتیازآورترین مربی باشگاهی اروپا ایستاد. سرمربی آلمانی 
با برکناری ژاوی هدایت بارسلونا را تابستان گذشته برعهده گرفت. فلیک در 12 بازی لالیگا 33 امتیاز 
کسب کرده تا بافاصله 5 امتیازی از رئال صدرنشــین لالیگا باشد. نشریه اسپانیایی می نویسد که 
فلیک بهترین شروع فصل تاریخ بارسلونا بعد از 74 سال را بالاتر از گواردیولا با به ثمر رساندن 42 
گل در 12 بازی ابتدایی به نامش ثبت کرد. بر اســاس گزارش اســپورت، لوئیس انریکه، سرمربی 
پاری سن ژرمن و وینسنت کمپانی، سرمربی بایرن به ترتیب با کسب 2.60 و 2.56 امتیاز در هر بازی 

دو رقیب اصلی فلیک هستند.

روز نحس مادرید
رئال مادرید در بازی مقابل اوساســونا با وجود اینکه برد پر گل و آســانی را به دســت آورد اما سه 
بازیکنش دچار مصدومیت شدند. به گزارش »خبرآنلاین«، در هفته سیزدهم از رقابت های لالیگای 
اسپانیا، رئال مادرید و اوساسونا در ورزشگاه ســانتیاگو برنابئو به مصاف هم رفتند و در نهایت در 
این بازی رئال مادرید موفق شد با نتیجه 4 بر صفر به پیروزی برسد و هر 3 امتیاز بازی را به دست 
بیاورد. در این دیدار ادر میلیتائو دچار مصدومیت از ناحیه رباط صلیبی شــد و باشگاه رئال مادرید 
به طور رســمی تایید کرد که این بازیکن ادامه فصل را از دست می دهد و یک دوری 9 ماهه خواهد 
داشت. از سوی دیگر کوپه ادعا کرده است که لوکاس وازکز قرار است سه هفته از میادین به دور باشد 
و رودریگو گوئس هم یک دوری چهار هفته ای از میادین خواهد داشت. رودریگو در دقیقه 20 بازی 
بود که بخاطر مصدومیت تعویض شد و جای خود را به براهیم دیاز داد. از سوی دیگر لوکاس وازکز 
هم در اواخر نیمه اول مصدوم شد و در ابتدای نیمه دوم لوکا مودریچ به جای او به میدان آمد. دست 
آنچلوتی در خط دفاع به شدت خالی است. وازکز که به طور تخصصی یک مدافع راست نیست به 

جای کارواخال که مصدوم است بازی می کرد اما حالا خود لوکاس وازکز هم مصدوم شده است.

دلیل دعوت نشدن امباپه به تیم ملی فرانسه
دعوت نشدن کیلیان امباپه، ستاره فرانسوی رئال مادرید و کاپیتان تیم ملی فرانسه، به اردوی اخیر 
این تیم از سوی »دیدیه دشــان« گمانه زنی های مختلفی را در خصوص دلیل دعوت نشدن وی 
مطرح کرد. به گزارش »مهر«، سرمربی فرانسه ابتدا دلیل دعوت نشدن امباپه را نیاز وی به استراحت 
بیشتر عنوان کرد در حالی که به نظر می رسد این مســئله چندان صحیح نباشد و دلیل بزرگ تری 
برای این دعوت نشدن وجود دارد. برخی هم دلیل این مسئله را وجود اختلاف بین امباپه و دشان 
دانستند که این موضوع هم از سوی رسانه های فرانسوی رد شده است و موجب شد خبرنگاران به 
سراغ یافتن دلیل اصلی این ماجرا بروند. »ژاک وندروکس«، خبرنگار ورزشی فرانسوی، با اشاره 
به این موضوع گفته که شاید این تصمیم »دشان« به دلیل وجود مشکلی جدی در پرونده قضائی 
»امباپه« در سوئد باشد. او معتقد است که ممکن است این مســائل حقوقی در طول اردو دوباره 
مطرح شود و حضور او را در تیم ملی تحت تأثیر قرار دهد. روزنامه های »مارکا« اسپانیا و »اکیپ« 
فرانسه نیز با بررسی این موضوع معتقدند که احتمال دارد دلیل اصلی کنار گذاشتن امباپه از لیست 
تیم ملی فرانسه، نگرانی از فراخوانده شدن او از سوی دادگاه سوئد در طول اردو باشد. این موضوع 
می تواند تمرکز تیم ملی فرانسه را، که در تلاش برای صعود به مرحله نهایی لیگ ملت های اروپا است، 
بر هم بزند. هنوز مشخص نیست که پرونده امباپه به چه نتیجه ای خواهد رسید و آیا در روزهای آینده 
اطلاعات جدیدی از این پرونده منتشر می شــود یا خیر، اما به نظر می رسد دشان با احتیاط سعی 

کرده از هرگونه حاشیه احتمالی برای تیم ملی جلوگیری کند. 

خبر روز

کریمی: هواداران 
سرمایه های سپاهان هستند

کاپیتان سپاهان پس از تساوی تیمش مقابل 
نساجی گفت: نیمه اول شــروع خیلی خوبی 
داشــتیم متأســفانه کم دقت بودیم و در یک 
موقعیت نصفه و نیمه تیم نساجی با یک شوت 
به گل رسیدند. موقعیت خیلی خاصی نداشتند. 
تلاش مــان را کردیم کــه بازی را کنتــرل کنیم 
موقعیت های خوبی هم داشتیم اما نشد. دقایق 
پایانی بازی گل مســاوی را زدیم. ما دوســت 
داشتیم 3 امتیاز بازی را بگیریم ولی متأسفانه 
نشد. محمد کریمی درباره مشکلاتی که هواداران 
سپاهان برای ورود به ورزشگاه داشتند، گفت: 
باشگاه باید ورود هواداران را اصولی تر و جدی تر 
پیگیری کند چون باشگاه برای هواداران است 
و هواداران ســرمایه های این باشگاه هستند. 
بدون این هواداران فوتبال و این باشگاه معنایی 
ندارد. من از آنها عذرخواهی می کنم. امیدوارم 
باشگاه این شــرایط را درک کند و در هفته های 
بعد بتواند شــرایط بهتری را رقم بزند. او درباره 
وضعیت نیمکت ســپاهان گفت: من تا به الان 
اطلاع خاصی ندارم. دوستان و مدیران و آقای 
یوسف زاده به بنده لطف کردند و مشورت گرفتند 
و من هم مشورتم را دادم. فکر می کنم حرفه ای 
نیست که بخواهم اسم شــخصی را عنوان کنم 
ولی امیــدوارم بهترین تصمیم بــرای تیم ما 
گرفته شــود. از کادری که اینجا بودند و زحمت 
کشیدند تشکر می کنم. از خود آقای مورایس 
و کمک هایش کــه در این دو بازی آســیایی و 
بازی با نساجی همراه مان بودند در این شرایط 
ســخت و قبول کردند که بمانند تشکر می کنم. 
امیدوارم که هرجا هستند موفق باشند. او درباره 
انتظارات هواداران تیمش در خصوص سرمربی 
جدید گفت: هواداران سپاهان همیشه انتظارات 
زیادی از این باشــگاه دارند چون ســبقه این 
باشگاه همیشــه خیلی پربار بوده و جام های 
زیادی چه در لیگ و چه در آسیا گرفته و همیشه 
حضور پررنگی داشته و جام باشگاه های جهان 
بوده است و این خیلی عنوان خوبی است. کاملًا 
حق دارند که انتظارات بالایی داشته باشند. ما 
منتظریم که باشگاه بهترین تصمیم را برای تیم 

بگیرد تا عنوان های خیلی خوبی کسب کنیم.

فوتبال جهان

عکس خبر

خداحافظی سپاهان با 
دستیاران مورایس

پــس از جدایــی ژوزه مورایس از 
سپاهان، هوگو آلمیدا دستیار او در دو 
بازی مقابل شارجه امارات و نساجی 
هدایت این تیم را بر عهده داشــت. 
پس از متوقف شدن طلایی پوشان 
در برابر نســاجی، باشــگاه سپاهان 
با انتشــار پوســتری از دســتیاران 

مورایس نیز خداحافظی کرد.

یکی از بازیکنان تیم فوتبال ســاحلی ایران به لیگ 
عمان ملحق شــد. امیرحســین اکبری به باشگاه 
العامرات عمان ملحق شــد. این بازیکن که سابقه 
بازی در باشگاه لوکوموتیو مسکو روسیه را هم دارد، 
همراه با تیم ملی ســه بار عنوان قهرمانی جام بین 
قاره ای را به دســت آورد و یک بار هم آقای گل این 

مسابقات شد. 
جالب آنجاست که این ملی پوش اصفهانی ورزش 
را به صورت حرفه ای با والیبال شــروع کرد اما بعد 

از آن به تیــم فوتبال پایه های ذوب آهن پیوســت 
و تا 17 ســالگی در این تیم حضور داشت. در سال 
1388 وقتی 18 ســاله بود در جریان مســابقات 
فوتبال چمنی کــه در پارک نــاژوان اصفهان برگزار 
می شد توانست به عنوان بهترین بازیکن مسابقات 
انتخاب شود. همان زمان یکی از استعدادیاب های 
تیم فوتبال ساحلی عمران ســازان تیران که در این 
مسابقات حضور داشــت از اکبری برای حضور در 
این نوع فوتبال دعوت کرد و یکسال بعد از ورود این 

بازیکن به فوتبال ســاحلی آنچنان درخشان ظاهر 
شد که به تیم ملی فوتبال ساحلی ایران دعوت شد 
و اکنون سالهاست در پست مدافع برای کشورمان 

بازی می کند.

حضور ملی پوش اصفهانی در لیگ عمان

سپاهان در دقیقه 92 صدر جدول را طلایی نگه داشت 

رستگاری در فولادشهر
سپاهان در دقیقه 92 از دومین شکست خانگی گریخت و صدر جدول را طلایی  مرضیه غفاریان
نگه داشــت. اما باز هم طلایی پوشــان طبق روال فصول اخیر در برابر یکی از 
تیم های کم بضاعت لیگ امتیاز از دست دادند. شاید بدبین ترین هوادار سپاهان هم فکرش را نمی کرد تیم 
محبوبش که چند روز پیش از آن با ارائه بازی تماشــایی و با برنامه، حریف اماراتی تا بن دندان مسلح خود 
را با 3 گل زیبا در هم کوبیده بود شنبه شب در فولادشــهر در برابر تیمی که در قعر جدول لیگ برتر دست و پا 

می زند متوقف شود!
اما ســپاهان ترک عادت نکرد و همچون دو بازی فصل گذشته در برابر نســاجی چی ها، 2 امتیاز مهم دیدار 

با ببرهای مازنی را به راحتی از دســت داد؛ 2 امتیازی که در پایان لیــگ برتر 24می تواند 
نقش تأثیرگذاری در سرنوشت قهرمان این دوره از رقابت ها داشــته باشد. البته بدتر 
از آن اینکه ســپاهان فقط یک قدم تا مغلوب شــدن در برابر تیمی فاصله داشت که تا 

پایان هفته دهم نتوانســته بر هیچیک از 
رقبای خود در این رقابت ها 

غلبه کند و این اســتیون 
انزونزی، تعویض طلایی 

آلمیدا بود کــه در واپســین دقایق 
بازی مانع ثبــت دومین شکســت فصــل در کارنامه تیمش شــد. 
هرچند سرمربی موقت ســپاهان که پس از این بازی از جمع طلایی 

پوشــان جدا شــد برای دفاع از عملکرد خود در ایجــاد تغییرات 
گســترده در ترکیب تیمش در این دیدار نســبت به بازی قبل با 

تأکید بر اینکه شــاگردانش »ربات« نیســتند پیشگیری 
از »خستگی« و حفظ »ســلامت« آنها را دلیل 

این جا به جایی های گسترده عنوان کرد اما 
به جرأت می توان مدعی شد یکی از 

دلایل عدم نتیجه گیری ســپاهانِ 
مورایــس هم همیــن عملکرد 

متزلزل او در مهره چینی بود. 

فقط شش هفت دقیقه مانده بود تا سپاهان با پیش 
گرفتن همین فرمان توســط دستیار مورایس 3 امتیاز مهم و 

همچنین صدر را به نفع سایر مدعیان لیگ از دست بدهد.
با همه اینها سپاهان با چنگ و دندان هم که شده صدر را حفظ کرد؛ 
اما ارتش طلایی اصفهان حالا بیش از پیــش نفس مدعیان را در 
یک قدمی خود حس می کند و برای اینکه مبادا در هفته های آینده 
قافیه را به رقبا واگذار کند نباید به تقســیم امتیاز با حریفان قناعت کند. 
علاوه بر اینها طلایی پوشــان کمتر از دو هفته برای ریکاوری و آمادگی برای پشت سر گذاشتن اولین خوان 

از رقابت های حذفی فوتبال کشــورمان زمان دارند. پس از آن هم باید هر طور شده از سد الوحدات اردن در 
رقابت های آســیایی بگذرند و دوباره روز از نو، مســابقه از نو و صف آرایی پی در پی در برابر رقبای داخلی و 

خارجی در سه جبهه متفاوت لیگ برتر و لیگ قهرمانان و جام حذفی از نو. 
شرایط سایر مدعیان لیگ هم تقریباً به همین منوال است اما سپاهان اگر می خواهد باز هم جام طلای لیگ 
را از دست ندهد و اگر می خواهد در قهرمانی در جام حذفی دبل کند و همچنین برای صعود از مرحله گروهی 
لیگ قهرمانان آسیا 2 محکوم اســت حریفانش را مغلوب کند 
و الا هیچ بعید نیســت با این فرمــان بازهم همچون 
یک دهه اخیر رؤیاهای طلایی طلایی پوشان در پایان 
فصل برباد رود. گام اول اما بــرای نیل به موفقیت در 
دیدارهای پیش رو دســت مدیران باشگاه است که 
با تعیین ســرمربی حرفه ای و کاربلد، ســکان 
هدایت سپاهان را به او بسپارند؛ سرمربی 
ای که دلش با تیم باشد و هر بار برای 
توجیه ناکامی های خود به شــرایط 
بغرنج فوتبال ایران متوسل نشود؛ 
ســرمربی ای که بــرای آنالیز 
دقیق حریفانش نبودن فیلم 
از بازی آنها را دســتاویز خود 
قرار ندهد و مهم تــر از همه 
اینها اینکه این سرمربی باید 
پس از چنــد هفته حضور 
روی نیمکت ســپاهان 
به ترکیبــی ثابت برای 
پیــروزی در بازی هــا 

الا کیست که نداند تغییرات دســت یابد و 
پی در پــی در مهره چینی بیــش از آنکه به نفع 

طلایی ها باشد به نفع رقبا خواهد بود. 
سپاهان با تحمیل شکست سنگین به شارجه، 
تیم شکســت ناپذیــر اماراتی نشــان داد 
می تواند از ســد رقیبان سرسخت به 
راحتی بگــذرد کافی اســت نحوه 
صــرف فعــل خواســتن 
توانســتن اســت بــه 
 بهتریــن شــکل بــه 

طلایی پوشان دیکته شود.

سردار آزمون در جمع برترین های ماه
نام ستاره ایرانی شباب الاهلی در بین کاندیدای بهترین بازیکن ادنوک لیگ دیده می شود.

به گزارش »خبرآنلاین«، رسانه رســمی لیگ برتر فوتبال امارات اقدام به معرفی برترین مربیان، 
دروازه بانان و بازیکنان ماه اکتبر کرده که 
در جمع آنها، نام سردار آزمون هم به دلیل 
عملکرد مؤثرش در دو مســابقه شباب 
الاهلی در یک ماه اخیر به چشم می خورد. 
در جمع کاندیــدای برترین بازیکنان ماه 
اکتبر لیگ برتر امارات که طی نظرسنجی 
انتخاب می شوند، علاوه بر سردار آزمون از 
شباب الاهلی که دو گل در دو مسابقه زد، 
نام گیلهرمه )شباب الاهلی(، عمر خربین 
)الوحده(، محمد ربیع )الجزیره( و برونو 
دی الیویرا )الجزیره( نیز قرار گرفته اســت. در ماه اکتبر هر تیم در لیگ برتر امارات دو مسابقه در 
هفته های پنجم و ششم انجام داد که ســردار آزمون در دو بازی تیمش به میدان رفت و در جریان 
برتری شباب الاهلی مقابل بنی یاس و شارجه توانست گلزنی کند. شباب الاهلی در شرایطی در ماه 
اکتبر موفق به کسب پیروزی ارزشمند دو بر یک مقابل شارجه شد که پیش از این هر دو تیم به پنج 
برد متوالی رسیده بودند، ولی گلزنی سردار آزمون در این بازی کاری کرد تا تیمش در مسیر پیروزی 

قرار بگیرد و صدرنشین لیگ برتر امارات شود.

دعوت از بهترین و بدترین گلر به تیم ملی
سرمربی تیم ملی فوتبال ایران در شــرایطی 28 بازیکن را برای برگزاری دو دیدار مرحله مقدماتی 
جام جهانی برابر کره شمالی و قرقیزستان دعوت کرده اســت که این بار همه دعوت شدگان دارای 

تیم هستند!
به گزارش »مهر«، اولین نکته در لیســت امیر قلعه نویی را می توان به دعوت از محمدرضا اخباری 
دروازه بان تیم گل گهــر و بهترین گلر فصل جاری لیگ برتر نســبت داد. اخباری در حال حاضر با 6 
کلین شیت بالاتر از علیرضا بیرانوند، الکسی گندوز، اکتیر یوسوپوف و ادسون ماردن در صدر جدول 
بهترین دروازه بانان لیگ برتر قرار دارد. نام ســید حسین حســینی دروازه بان و کاپیتان استقلال 
تهران هم که آمار ضعیفی را از خود در رقابت های داخلی و آسیایی به جا گذاشته در این لیست دیده 
می شود. حسینی در فصل جاری لیگ برتر و در 9 دیداری که چهارچوب دروازه تیمش قرار گرفته، 
16 گل دریافت کرده و تنها یک کلین شیت مقابل مس رفسنجان از خود به ثبت رسانده است تا در 
خط دروازه تیم ملی شاهد حضور بهترین و بدترین دروازه بان های لیگ برتر از لحاظ آماری باشیم.

در روزهایی که ایوب العملود به دلیل مصدومیت نمی تواند پرســپولیس را در ســمت راست خط 
دفاعی همراهی کند، فرشاد فرجی توانسته با حضور در این پست خوش بدرخشد و علاوه بر رضایت 
کادرفنی، باعث دلگرمی هواداران این تیم نیز شود و در دو بازی اخیر پرسپولیس مقابل الغرافه قطر 
و گل گهر سیرجان آمار یک گل و یک پاس گل را از خود به ثبت رسانده است. دعوت از 4 دروازه بان، 
حضور مجدد روزبه چشمی، بازگشت محمدحسین کنعانی زادگان و دعوت از سعید سحرخیزان را 
می توان از نکات جدید لیست تیم ملی نام برد. همچنین بر خلاف چند اردوی گذشته تیم ملی، دیگر 
بازیکنی که تیم نداشته باشد نامش در لیست دیده نمی شــود و علیرضا جهانبخش پس از ماه ها 
با عقد قرارداد با تیم هیرنفین هلند این انتقاد را از خود و کادر فنی تیم ملی دور کرد تا باز هم شاهد 
درخشش او در فوتبال هلند و تیم ملی کشورمان باشیم. تیم ملی ایران به ترتیب در تاریخ های 24 
و 29 آبان به مصاف کره شمالی در کشور لائوس و قرقیزستان در شهر بیشکک می رود و در صورت 
پیروزی در این دو بازی شــاگردان قلعه نویی گام بلندی را به ســمت جام جهانی 2026 که به طور 

مشترک در 3 کشور ایالات متحده آمریکا، کانادا و مکزیک برگزار می شود، بردارد.

مستطیل سبز
 دوشنبه ۲۱ آبان ۱۴۰۳ / ۹ جمادی الاولی  ۱۴۴۶ / ۱۱ نوامبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۲۲۳



مدیر منطقه ۵ شهرداری اصفهان خبرداد

 پیشرفت ۷۵ درصدی پروژه انتقال پساب در 
منطقه ۵ اصفهان

مدیر منطقه ۵ شهرداری اصفهان از تکمیل خط انتقال پســاب منطقه خبر داد و گفت: خط کلکتور 
فضای سبز منطقه از سی وسه پل تا پل وحید به طول ۳.۵ کیلومتر در حال انجام است و تاکنون به 

پیشرفت فیزیکی ۷۵ درصد رسیده است.
حســین کارگر در گفت وگو خبرنــگار »ایمنا« با اشــاره به تأمیــن آب فضای ســبز در منطقه ۵ 
 شــهرداری اصفهان اظهار کرد: یکی از مهم ترین راه های حفظ و توسعه فضای سبز شهری، تأمین 

پایدار آب است.
وی با اشاره به پروژه تکمیل خط انتقال پساب منطقه ۵ شهرداری اصفهان افزود: خط کلکتور فضای 
سبز از سی وســه پل تا پل وحید به طول ۳.۵ کیلومتر در حال انجام است؛ این پروژه که با اعتباری 
 معادل ۲۰ میلیارد تومان و در کنار مســیر خودروها اجرا می شــود، تاکنون به پیشــرفت فیزیکی

 ۷۵ درصدی رسیده است.
مدیر منطقه ۵ شهرداری اصفهان گفت: این پروژه شامل تخریب و عملیات خاکی، اجرای خط لوله 
انتقال آب فضای سبز به طول تقریبی ۳۵۰۰ متر، حفر ترانشه، نصب لوله های فایبرگلاس و فولادی 
با قطر ۵۰۰ میلی متر، انجام اتصالات مربوطه و پرسازی ترانشه به همراه احداث حوضچه بتنی است.

کارگر با اشــاره به چالش های موجود در اجرای این پروژه تصریح کرد: به دلیل وجود تأسیســات 
شهری در مسیر کلکتور، روند عملیات اجرایی تا حدی با کاهش سرعت مواجه شده است.

وی با بیان اینکه با بهره برداری از کلکتور آب فضای ســبز، امکان توســعه و احیای فضای سبز در 
این بخش از شهر فراهم می شــود و می توان به توزیع عادلانه آب برای آبیاری پارک ها، بوستان ها 
و فضاهای سبز محلی دست یافت، تأکید کرد: هدف اصلی این طرح، تقویت و توزیع بهینه آب در 

راستای توسعه فضای سبز شهری است.

با هزینه ای بالغ بر ۵۲ میلیارد تومان انجام شد

اجرای نهضت آسفالت معابر در منطقه ۷ اصفهان
مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان گفت: نهضت آسفالت معابر فرعی منطقه با هزینه ای بالغ بر ۴۵ 
میلیارد تومان و زیرسازی برای اجرای روکش آسفالت در معابر فرعی با هزینه ای بالغ بر ۷ میلیارد 

تومان از ابتدای اردیبهشت سال جاری اجرا شده است.
مهدی سلطان آقایی در گفت وگو با خبرنگار »ایمنا« اظهار کرد: نهضت آسفالت معابر فرعی منطقه 
۷ شهرداری اصفهان با هزینه ای بالغ بر ۴۵ میلیارد تومان از ابتدای اردیبهشت سال جاری آغاز شده 
است.وی افزود: این نهضت با هدف تسریع در فرایند اجرای زیرسازی و روکش آسفالت در معابر 
فرعی با سه پیمانکار و در قالب سه قرارداد با حجم ۳۵۰۰ تن آسفالت در خیابان های کاوه، اشراق، 

برازنده، خردمند، نخل، پوریای ولی، مولوی، شاهد و آل محمد )ص( اجرا شده است.
مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان تأکید کرد: زیرسازی برای اجرای روکش آسفالت در معابر فرعی از 

ابتدای اردیبهشت سال جاری با هزینه ای بالغ بر ۷ میلیارد تومان انجام شده است.
سلطان آقایی گفت: نهضت زیرسازی اجرای روکش آسفالت معابر فرعی در خیابان های گل نرگس، 
نخل، اشراق، کاوه، پوریای ولی، فروردین، بلوار ایمان، هسا، صفاییه، پرستار و ابوریحان اجرا شده 
است. وی ادامه داد: سال گذشته با هزینه ای بالغ بر ۸۰ میلیارد تومان روکش آسفالت خیابان های 

اصلی منطقه در قالب نهضت آسفالت معابر اصلی انجام شد.
مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان با اشاره به حجم کم سابقه آســفالت ریزی در سطح این منطقه 
خاطرنشــان کرد: با توجه به گسترش و توســعه فضای شــهری در این منطقه، هنوز معابر فرعی 
مختلفی وجود دارد که نیازمند روکش آســفالت یا زیرســازی بــوده که برای اجرا در ســال آتی 

برنامه ریزی شده است.

مسئول کمیته اسکان ستاد دائمی خدمات سفر شهر اصفهان از آمادگی 
اصفهان برای استقبال از گردشگران خبر داد و گفت: تلاش شهرداری این 
کلان شهر ایجاد برنامه جامع و منسجم برای توسعه صنعت گردشگری در 
اصفهان و ارتقای جایگاه این شهر به عنوان یکی از مقاصد برتر گردشگری 
در کشور است. جواد شفیعی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به برگزاری 
نخســتین نشســت برنامه ریزی، هماهنگی و بررســی ظرفیت های 
اقامتی با هدف ارتقای سطح خدمات گردشگری در شهر اصفهان اظهار 

کرد: در اقدامی مهم برای ارتقای ســطح خدمات گردشــگری و جذب 
بیشتر گردشگران، نخستین نشست برنامه ریزی، هماهنگی و بررسی 
ظرفیت های اقامت و ارائه خدمات به گردشگران شهر اصفهان در معاونت 

خدمات شهری شهرداری اصفهان برگزار شد.
وی افزود: در نخســتین نشســت برنامه ریزی، هماهنگی و بررســی 
ظرفیت های اقامتی که با حضور جناب مهدی بقایی، معاون محیط زیست 
و خدمات شهری شهردار و جانشــین ستاد خدمات سفر شهر اصفهان، 

همچنین نمایندگان مرتبط با صنعت گردشگری از بخش های مختلف از 
جمله اداره کل میراث فرهنگی و گردشگری، استانداری، دانشگاه اصفهان، 
اداره اماکن، اتاق اصنــاف و اتحادیه هتلداران و مهمان پذیران اســتان 
اصفهان و اتحادیه مشاوران املاک برگزار شد، درباره موضوعات مهمی 
همچون افزایش ظرفیت های اقامتی شــهر با بررسی وضعیت موجود 
اقامتگاه های شهر و برنامه ریزی برای افزایش تعداد و تنوع آن ها پرداخته 
شد. مسئول کمیته اسکان ستاد دائمی خدمات سفر شهر اصفهان ادامه 
داد: در این جلسه راهکارهای بهبود کیفیت خدمات به منظور ارتقای سطح 
خدمات ارائه شده در هتل ها، مهمان پذیرها، مدارس آموزش و پرورش، 
خوابگاه های دانشجویی، منازل استیجاری و سایر اقامتگاه ها نیز مورد 

بررسی قرار گرفت.
شفیعی گفت: توسعه زیرساخت های گردشگری شهر اصفهان با ایجاد و 
بهبود زیرساخت های لازم برای رفاه حال گردشگران همچون پارکینگ ها، 
سرویس های بهداشتی، همچنین معرفی جاذبه های گردشگری از طریق 
برنامه ریزی برای معرفی بهتر و جذاب تر جاذبه های تاریخی، فرهنگی و 
طبیعی شهر و هماهنگی بین دســتگاه های مختلف، ایجاد هماهنگی 
بین دســتگاه های اجرایی و بخش خصوصی بــرای ارائه خدمات بهتر 
به گردشــگران به بحث و تبادل نظر گذاشته شد. وی اظهار کرد: هدف از 
برگزاری این نشست، ایجاد برنامه جامع و منسجم برای توسعه صنعت 
گردشگری در اصفهان و ارتقای جایگاه این شهر به عنوان یکی از مقاصد 
برتر گردشگری در کشور است. مسئول کمیته اسکان ستاد دائمی خدمات 
سفر شهر اصفهان گفت: امیدواریم با همکاری همه دستگاه های مرتبط و 
سایر کمیته های ستاد بتوانیم خدمات باکیفیت تری را به گردشگران ارائه 

دهیم و به این ترتیب به رونق اقتصادی شهر کمک کنیم.
شفیعی افزود: در نخستین نشســت برنامه ریزی، هماهنگی و بررسی 
ظرفیت های اقامتی، ضمن بررسی مشکلات موجود در حوزه گردشگری، 
راهکارهای عملی برای رفع آن ها ارائه شد و تصمیم های مهمی برای بهبود 
وضعیت موجود اتخاذ شد که امیدواریم با اجرای این تصمیم ها، شاهد 

رشد و توسعه روزافزون صنعت گردشگری در اصفهان باشیم.

با مسئولان
 دوشنبه ۲۱ آبان ۱۴۰۳ / ۹ جمادی الاولی  ۱۴۴۶ / ۱۱ نوامبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۲۲۳

رئیس شــورای اســلامی شــهر اصفهان روز گذشــته در نطق پیش از دســتور 
صدوپنجاه وسومین جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان با گرامیداشت روز 
دانش آموز اظهار کرد: امروز در جلسه میزبان نمایندگانی از چهار تشکل دانش آموزی 

هستیم و مسئولانی از اداره کل آموزش و پرورش استان اصفهان هستیم. 
به گزارش »ایمنا«، محمد نورصالحی افزود: اینکه دانش آموزان از سنین نوجوانی با 
حضور در تشکل ها برای حضور در جامعه تمرین می کنند جای خوشحالی دارد؛ این 
دانش آموزان تمرین می کنند که چگونه خود را وقف محیط های اجتماعی، شهری، 
علمی و آموزشی کنند و این حضور، تمرین ایثار و از خود گذشتگی است تا از وقت 
و علم و توانایی خود به نفع پیشرفت جامعه استفاده کنند. رئیس شورای اسلامی 
شــهر اصفهان با گرامیداشــت میلاد حضرت زینب )س( و روز پرستار گفت: روز 
گذشته به نمایندگی از شورا در مراسم دانشگاه علوم پزشکی حضور پیدا کردم؛ قشر 
پرستار کمک زیادی به سلامت جامعه دارند و این روز را به آن ها تبریک می گوییم. 
نورصالحی با بیان اینکه به رغم تلاش ها، جامعه مــا مواجه با کمبودهایی در حوزه 

سلامت است، افزود: سال گذشته شورای اسلامی شهر دو مصوبه داشت و کلنگ 
بیمارستان تأمین اجتماعی در شهرک شهید کشوری و بیمارستان بنیاد شهید در 
شمال شهر به زمین زده شد. وی خاطرنشــان کرد: این بیمارستان های ۵۰۰ تخت 
خوابی نیاز اقشار مختلف مردم اســت، اما با وجود تأمین زمین و تسهیل پروانه از 
سوی مدیریت شهری، هنوز اقدامی برای ســاخت این بیمارستان ها انجام نشده 
است. رئیس شورای اسلامی شــهر اصفهان گفت: انتظار داریم با همت مدیریت 
استان، همه فعالیت های حوزه بهداشت و درمان با قدرت و سرعت ادامه پیدا کند. 
نورصالحی اظهار کرد: فقط خیران بیش از ۱۰۰ پروژه کوچک و بزرگ را در حوزه سلامت 
در دست اجرا دارند که باید به آن ها کمک کرد، شورا به تازگی با مصوبه ای هزینه صدور 
پروانه برای خیرین را به صفر نزدیک کرد و برای بخش خصوصی این میزان به ۱۵ 
درصد رسید. وی افزود: از وزارت بهداشت و درمان و آموزش پزشکی می خواهیم در 
مسیر صدور مجوز برای این قشر همراهی کند تا نظرات شخصی و مسائل دیگر مانع 

از تکمیل هر چه زودتر زیرساخت های بهداشت و درمان مردم نشود.

رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان:

وزارت بهداشت مسیر صدور مجوز برای ایجاد زیرساخت های خیّرساز  را فراهم کند

مدیر نگهداری و تعمیرات معاونت عمران شهرداری اصفهان خبر داد

 خدمت رسانی پل های مکانیزه اصفهان با خاموشی کمتر  از
۳ درصد به شهروندان

مدیر نگهداری و تعمیرات معاونت عمران شهرداری اصفهان گفت: در حال حاضر پل های عابر پیاده 
مکانیزه در سطح این کلان شهر با خاموشی کمتر از ۳ درصد در حال خدمت رسانی به شهروندان است. 
مسعود توکلی پور در گفت وگو با »ایمنا« با بیان اینکه پل های عابر پیاده مکانیزه بخشی از دارایی های 
شهر اصفهان است، اظهار کرد: این پل ها با ۳۲ دستگاه در حال خدمات رسانی به شهروندان است 
که از این تعداد، ۲۷ دستگاه تحت پوشش نگهداری و تعمیرات معاونت عمران شهری قرار دارد و 
نقشی کلیدی در ایجاد آرامش و آسایش برای شــهروندان ایفا می کند. وی افزود: در گذشته این 
پل ها به دلیل خاموشی های مکرر و عملکرد نامناسب، موجب نارضایتی مردم می شد، اما پس از 
تحویل گرفتن آن ها از بخش خصوصی، شهرداری اصفهان با استفاده از پیمانکاران معتبر در زمینه 

نگهداری و تعمیرات، حفظ و حراست از این پل ها را بر عهده گرفته است. 
مدیر نگهــداری و تعمیرات معاونت عمران شــهرداری اصفهان تصریح کــرد: در حال حاضر، این 
پل ها با خاموشــی کمتر از ۳ درصد در حال خدمت رســانی به شهروندان اســت. توکلی پور عنوان 
کرد: مدیریت نگهداری و تعمیرات معاونت عمران شــهری علاوه بر کنترل و پایش وضعیت پل ها 
و جلوگیری از خاموشی های مکرر، به بهداشت، ایمنی و روشــنایی پل ها به عنوان عوامل مؤثر در 
سیما و منظر شــهری توجه ویژه دارد. وی اضافه کرد: با صرف ســالانه بیش از ۵۰۰ میلیارد ریال و 
با همکاری بیش از ۹۰ نیروی انســانی، نگهداری و تعمیرات این پل ها به صــورت دوره ای انجام و 
فرایند اورهال و تعمیرات اساسی آن ها نیز پیگیری می شــود. مدیر نگهداری و تعمیرات معاونت 
عمران شهرداری اصفهان ادامه داد: استفاده ایمن از پل های مکانیزه حق مسلم شهروندان است و 
مدیریت نگهداری و تعمیرات معاونت عمران، این امر را در سه بخش روشنایی، نظافت و بهداشت 
و نصب و راه اندازی کامل سنسورهای ایمنی محقق کرده است، بنابراین پل های عابرپیاده مکانیزه 
تحت پوشش، به صورت ایمن، تمیز و بدون مشکل روشنایی و فنی در خدمت شهروندان قرار دارد. 
توکلی پور بیان کرد: در بخش نظافت، پل ها به طور دوره ای با آب و مواد شوینده شست وشو می شود 
و با نصب بیش از ۳۰۰ براکت، روشنایی پل ها تأمین شده و برای ایمنی آن ها بیش از ۵۰۰۰ کیلوگرم 

نرده فلزی نصب شده است.

مدیرعامل سازمان قطار شهری اصفهان و حومه خبر داد

برنامه ریزی برای تأمین مالی خط ۲ متروی اصفهان از  طریق 
وام ارزی

مدیرعامل سازمان قطار شهری اصفهان و حومه از انعقاد قرارداد ۶۰۰ میلیون یورویی با گروه مپنا و 
برنامه ریزی برای تأمین مالی خط ۲ متروی این کلان شهر خبر داد و گفت: با مصوبه شورای امنیت 
ملی، وام ارزی برای پروژه دریافت خواهد شد تا فاز نخست این خط سال آینده به صورت آزمایشی 
افتتاح شــود. سیدمحســن واعظی فر در گفت وگو با »ایمنا«اظهار کرد: بر اســاس دستور شورای 
اسلامی شهر اصفهان، شــهردار و مدیران اســتانی، پروژه خط ۲ متروی اصفهان با سرعت و طبق 
برنامه ریزی در حال پیش روی است. وی افزود: قرار بود بهره برداری آزمایشی این خط پایان سال 
جاری انجام شود و بر همین اساس، سال گذشته قراردادهای سنگینی منعقد شد و پیمانکاران و 
مشاوران مختلف برای این هدف به کار گرفته شدند، اما به دلیل مشکلات اقتصادی و تنگناهایی که به 
کشور تحمیل شد، اجرای پروژه با تأخیر روبه رو شد. مدیرعامل سازمان قطار شهری اصفهان و حومه 
تأکید کرد: با وجود این شرایط، همکاری های مستمر با پیمانکاران ادامه پیدا کرد و در حال حاضر 
سه ایستگاه در مرحله نازک کاری و ریل گذاری قرار دارد، همچنین عملیات ریل گذاری از ایستگاه 
دارک به سمت عاشق اصفهانی به پایان رسیده و مسیر ایستگاه عاشق اصفهانی به ایستگاه عمان 

سامانی نیز در دست اجرا است.

خبر روزاخبار

 معاون شهردار اصفهان:

توسعه استفاده از دوچرخه 
راهکاری برای برون رفت از 
مشکلات زیست محیطی 

اصفهان است
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان 
گفت: توســعه اســتفاده از دوچرخه در شهر 
اصفهان نه تنها شعار نیســت، بلکه یک راهکار 
و روش مؤثر و ضــروری بــرای برون رفت از 
مشکلات زیســت محیطی اصفهان است. به 
گزارش »ایمنا«، ســعید ســاکت در نشست 
مشــترک با رئیس اتحادیه فروشــندگان و 
تعمیرکنندگان دوچرخه و موتورسیکلت شهر 
اصفهان بر ضرورت حرکت به ســمت وسایل 
نقلیه پــاک و لزوم مشــارکت تمام بخش ها 
در راســتای کاهش آلاینده ها و دســتیابی به 
هوای قابل قبــول تأکید کرد. وی با اشــاره به 
سابقه تاریخی اصفهان و سهم قابل توجه آن 
به نسبت جمعیت در زمینه استفاده از دوچرخه 
افزود: اجرای طرح های »بفرمایید دوچرخه« 
و »بفرمایید پاک رو« در سال های اخیر نیز از 
تجربیات موفق و و قابل توجه در توسعه فرهنگ 
استفاده از دوچرخه بوده است. ساکت با اشاره 
به سیاست گذاری های حوزه ترافیک شهرداری 
اصفهان گفت: اســتفاده از تمام ظرفیت های 
مرتبط با حمل ونقــل پاک و غیــر آلاینده در 
بخش دولتــی و غیردولتی از سیاســت های 
مدون است. وی با بیان اینکه تجربه همراهی 
و مشــارکت اتحادیه فروشــندگان و تعمیر 
کنندگان دوچرخه و اتاق اصناف سیستم بانکی 
و معاونــت حمل ونقل و ترافیــک در افزایش 
استفاده شهروندان از دوچرخه بی نظیر است، 
افزود: ارائه خدمات تعمیرات دوچرخه، اجرای 
طرح های تشویقی و تســهیلگری، فروش و 
اجاره دوچرخــه و انواع پاک روهــا، معرفی و 
برندینگ تعمیرگاه هــای دوچرخه، راه اندازی 
طرح امداد دوچرخه، برگزاری نمایشگاه های 
تســت و فروش دوچرخه در سطح محلات و 
نقاط مختلف شهر از طرح های مورد نظر حوزه 
ترافیک است. وی ایجاد و توسعه ساختارهای 
جدید و مؤثر در کاهش حمل ونقل غیر آلاینده 

را اجتناب ناپذیر دانست.

مدیرکل طرح های توسعه شهری و منطقه ای شهرداری اصفهان گفت: هر شهر با توجه به ترکیب جمعیتی خود نیازهای متفاوتی دارد که باید در طراحی و توسعه آن مورد 
توجه قرار گیرد؛ به عنوان مثال در مناطقی که تراکم جمعیتی بالا است، نیاز به خدمات عمومی نظیر فضای سبز، مدارس و مراکز درمانی بیشتر دیده می شود. 

سعید صادقانی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: ضرورت توجه به نیازهای جمعیتی در توسعه شهری یکی از مهم ترین اصول در برنامه ریزی شهری، توجه به نیازهای 
جمعیتی و ویژگی های اجتماعی ساکنان شهر است. وی افزود: هر شهر با توجه به ترکیب جمعیتی خود نیازهای متفاوتی دارد که باید در طراحی و توسعه آن مورد توجه 
قرار گیرد؛ به عنوان مثال در مناطقی که تراکم جمعیتی بالا است، نیاز به خدمات عمومی نظیر فضای سبز، مدارس و مراکز درمانی بیشتر دیده می شود. مدیرکل طرح های 
توسعه شهری و منطقه ای شهرداری اصفهان تصریح کرد: بر اساس این اصل، برنامه ریزان شهری باید ابتدا با پیمایش و تحلیل دقیق از جمعیت شهر و نیازهای آن ها 
آگاهی پیدا کنند و سپس بر اساس این اطلاعات طرح هایی برای توسعه شهر ارائه دهند. صادقانی تأکید کرد: در این راستا اطلاعاتی همچون ترکیب سنی جمعیت، نرخ 
رشد جمعیت و الگوهای مهاجرت به عنوان عواملی کلیدی در برنامه ریزی شهری به شمار می رود و اگر طرح های توسعه شهری بدون توجه به این عوامل تدوین شود، 
ممکن است مشکلات زیادی از جمله کمبود خدمات اساسی و افزایش نابرابری اجتماعی به وجود بیاید. وی افزود: برنامه ریزان شهری و مشاوران باید نیازهای جمعیتی 

و اجتماعی را به دقت شناسایی و طرح هایی متناسب با این نیازها را ارائه کنند تا به بهبود کیفیت زندگی در تمام مناطق شهری کمک شود.

توسعه شهر بدون شناخت نیازهای جمعیتی، نابرابری اجتماعی را افزایش می دهد

بازدید شهردار 
اصفهان از پروژه ابوذر 

منطقه ۱۱ شهرداری
علی قاسم زاده، شــهردار اصفهان 
از پروژه ابوذر منطقه ۱۱ شــهرداری 

اصفهان بازدید کرد.

عکس خبر

عکس: ایمنا

مدیر ناژوان شــهرداری اصفهان از تکمیل عملیات 
اجرایی پروژه کلکتور آبرسانی جنوب ناژوان خبر داد و 
گفت: با انجام این اقدامات اجرای پروژه های کلکتور 
خط انتقال آبرســانی ناژوان به طول بیش حدود ۱۴ 
کیلومتر پایــان یافت. مهدی قائلــی در گفت وگو با 
»ایمنا« اظهــار کرد: با توجه به شــرایط بحران آب و 
لزوم تکمیل و اتصال پروژه های زیرساختی مدیریت 
ناژوان در موضوع محیط زیست و آب، تکمیل پروژه 
کلکتور آبرسانی جنوب ناژوان در دستور کار قرار گرفت 
و با همکاری و پشــتیبانی ســه حوزه ارشد ستادی 
شــهرداری اصفهان شــامل معاونت های خدمات 

شهری و محیط زیســت، مالی و اقتصادی و عمران 
شهری با اعتباری بالغ بر ۱۸۰ میلیارد ریال به اجرا در 
آمد. وی افزود: پروژه ی مذکور دارای حدود ۷ کیلومتر 
از پل وحید تا پل اُرسی سازی )دنبه( در حاشیه جنوب 
رودخانه در عرصه ناژوان با لولــه پلی اتیلن به قطر 
۳۱۵ و تعداد ۲۸ عدد حوضچه تقسیم و اتصال های 
جانبی اجرا شد و با ۲ کیلومتر لوله پلی اتیلن به قطر 

۲۵۰ و ۱۶۰ در پنــج نقطه نیز به خط کلکتور پســاب 
واقع در حاشــیه شمالی متصل شــد. مدیر ناژوان 
شــهرداری اصفهان ادامه داد: با انجام این اقدامات 
اجرای پروژه های کلکتور خط انتقال آبرسانی ناژوان 
به طول بیش حدود ۱۴ کیلومتر پایان یافت در حالی 
که تنها بیش از ۱۰ کیلومتر آن در طول یک و نیم سال 
گذشــته به اجرا در آمد. قائلی برای انجام این پروژه 

۹۵۰۰ متر مکعب خاکبرداری و ۴۰۰۰ مترمربع روکش 
آسفالت پس از لوله گذاری و انجام آزمایش صحت 
عملکرد خط اجرایی شد و آماده بهره برداری و اتصال 
به خطوط اجرا شده مناطق یک و ۹، ۵، ۱۳ و در آینده 
تصفیه خانه پساب ناژوان است. وی ضمن قدردانی 
از صبر، شــکیبایی و همراهی شــهروندان در مسیر 
اجرای این پروژه و درخواســت همکاری تا گذشت 
زمان و در نهایت روکش آسفالت مجدد که در بودجه 
سال آتی پیشنهاد شده اســت، گفت: این پروژه در 
 آینده نه چندان دور در قالب آیین آغــاز بهره برداری 

رونمایی خواهد شد.

مدیر ناژوان شهرداری اصفهان خبر داد

تکمیل عملیات اجرایی پروژه کلکتور آبرسانی جنوب ناژوان

مسئول کمیته اسکان ستاد دائمی خدمات سفر شهر اصفهان:

اصفهان آماده استقبال از گردشگران است
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مدیرعامل آب و فاضلاب استان اصفهان گفت: بیش از 16 هزار و 600 فقره کنتور 
خراب و فرسوده آب در این استان از ابتدای سال جاری تاکنون تعویض شد.

حســین اکبریان در گفت وگو با »مهر« هدف از انجام ایــن عملیات را کاهش 
هدررفت آب و رضایت مشــترکین عنوان کرد و اظهار کــرد: تاکنون 2141فقره 
کنتور خراب در روســتاها و حدود 14 هزار و 500 فقره کنتور خراب و فرسوده نیز 
در شهرها تعویض شده است. وی با بیان اینکه این کنتورها به صورت رایگان و با 
هزینه شرکت آبفا تعویض شده، افزود: واقعی شدن میزان مصرف مشترکین 
و جلوگیری از پرداخت آب بهای غیر واقعــی از دیگر مزایای تعویض کنتورهای 
معیوب آب اســت و موجب اصلاح الگوی مصرف و توزیع بهینه آب می شــود. 
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان خاطرنشان کرد: علاوه بر نشت 
آب نیز نقش بسزایی در جلوگیری ازهدر رفت آب دارد.یابی در شبکه های توزیع و انشعابات آب مشترکین، تعویض کنتورهای خراب 

مدیر بهزیستی کاشان گفت: حدود 6000مددجوی دارای معلولیت در شهرستان 
از خدمات بهزیستی استفاده می کنند و مستمری ماهانه دارند.

ام البنین متقی افزود: حدود 30 درصد از مددجویان دارای معلولیت شهرستان و 
زیر پوشش خدمات بهزیستی در مناطق روستایی ساکن هستند.

وی با اشاره به فعالیت 11 مرکز شــبانه روزی برای مراقبت از معلولان و 2 مرکز 
حرفه آموزی مددجویان بهزیستی در شهرســتان، اظهار کرد: بیش از 40 درصد 
معلولیت ها از نوع خیلی شدید و شدید است و همه افراد دارای این نوع معلولیت، 

تحت حمایت بهزیستی هستند. متقی اضافه کرد: از سال گذشته تاکنون هر فرد 
دارای پرونده، مستمری دریافت کرده و میزان پرداختی ماهانه در این حوزه به 

166 میلیارد ریال رسیده است. 
وی گفت: تعداد افــراد دارای معلولیت که علاوه بر مســتمری خانواده از حق 
پرستاری خانواده محور نیز برخوردار بودند در سه سال گذشته 100 نفر بود که در 

زمان حاضر افزایش یافته و به 176 نفر رسیده است.
مدیر بهزیســتی کاشــان بیان کرد: همچنین تعداد افرادی که از حق پرستاری 
ضایعه نخاعی برخوردار بودند سه سال قبل، ۹0 نفر بود که اکنون 147 نفر شده 
است. متقی تصریح کرد: هیچ مددجویی در زمان حاضر نداریم که واجد شرایط 
کمک هزینه لوازم بهداشتی باشد و این هزینه برای او پرداخت نشود، همچنین 
علاوه بر حق پرســتاری، کمک هزینه لوازم بهداشتی و مستمری براساس بُعد 
خانوار به همه معلولان ضایعه نخاعی پرداخت می شود و حتی یک مورد پشت 
نوبت نداریم. به گفته وی، در سال های گذشــته افراد دارای معلولیت در انتظار 
نوبت بودند اما اکنون هیچ مددجوی واجد شرایطی در نوبت مستمری بهزیستی 

شهرستان نیست.
متقی گفت: ســمعک ویژه مورد نیاز کودکان نیز خریداری شده است و در این 

زمینه امسال هیچ مشکلی نداریم.

مدیرکل انتقال خون اســتان اصفهان از نیاز به همه گروه های خونی در استان 
اصفهان به ویژه گروه های خونی O مثبت، B مثبت و A مثبت خبر داد.

 به گزارش روابط عمومی اداره کل انتقال خــون اصفهان، کیان دهراب پور  بیان 
کرد: از هم استانی های عزیز تقاضا می شود برای تأمین 100 در صد نیاز بیماران 
به فرآورده های خونی به صورت مستمر به مراکز اهدای خون مراجعه نمایند و با 

اهدای یک واحد خون حداقل جان سه نفر را نجات دهند.
دهراب پور تأکید کرد با توجه به اینکه ذخیره خون اســتان بخاطر کاهش طول 
روز و افزایش میزان بیماری های فصلی از قبیل آلرژیک و ویروســی به 2007 
واحد معادل ۹/4 رسیده است، اهداکنندگان با هر گروه  خونی به ویژه گروه های 
مثبت به مراکز اهدای خون مراجعه کننــد. وی اذعان کرد: حداقل ذخیره خون 

باید 8 روز باشد.

معاون راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان اصفهان در نشست هماهنگی 
راهداری زمســتانی منطقه غرب و شمال استان در خوانســار گفت: از 13 هزار 
کیلومتر محور های مواصلاتی در استان اصفهان 70 درصد محور ها درگیر بارش 
برف است و بیشتر آنها در مناطق غرب و شمال استان واقع شده اند. به گزارش 
خبرگزاری صداوسیما، مهدی فقهی اظهار کرد: تمام عوامل راهداری، پلیس، هلال 
احمر و اورژانس آماده خدمات رسانی به مردم در طول پاییز وزمستان هستند و 

پیش بینی لازم برای مقابه با سرما و یخبندان های احتمالی شده است.
رئیس راهداری و حمل و نقل جاده ای خوانســار نیز گفــت: 300 کیلومتر طول 
محور های مواصلاتی شهرستان است که 100 کیلومتر آن برف گیر و محور خوانسار 
به بویین میاندشــت برف گیرترین این محور ها اســت. حمید حسابی افزود: 
اداره راهداری خوانسار با 6 دستگاه انواع دســتگاه های راهداری، برف روبی و 

امدادرسانی در این حوزه ها فعال است.

یک شرکت دانش بنیان در اصفهان باسابقه ای 30 ساله در زمینه تحقیقات 
و ارائه خدمات مشــاوره مهندســی برق و تحقیقات صنعتــی، فولاد و نفت 

فعال است.
مدیرعامل و عضو هیئت علمی بازنشسته دانشگاه صنعتی اصفهان، فعالیت 
کنونی این شرکت را در سطح ملی، پیشــرو در زمینه کیفیت توان الکتریک 
و جزو اولین شــرکت های دارای مجوز ارائه خدمات مهندسی و کیفیت توان 
از وزارت نیرو دانســت و گفت: در زمینه پایش کیفیت الکتریکی، زمینه های 
تخصصی، راهکار و اصلاح بهبود توان در شــبکه های برق در صنایع فعالیت 
می کند و در حال حاضر نیز به عنوان شــرکت مشــاور توانیــر در وزارت نیرو 

فعال است. 
مهدی معلم افزود: پژوهشــگران این شــرکت در حال اجــرای طرح های 
مشترک با پژوهشگاه نیرو شامل تهیه نقشــه راه کیفیت توان در شبکه های 

توزیع برق ایران و در صنعت برق هستند.
 این مدیر دانــش بنیان گفت: از زمینه های دیگر فعالیت شــرکت طراحی و 
ســاخت نمونه موتورهای الکتریکی و خاص است که ثبت اختراع نیز شده و 
می توان آن را نســل جدید موتورهای کم مصرف و با کیفیت عملکرد بهتر در 
لوازم خانگی دانســت که تاکنون به دلیل نبودسرمایه گذاری به مرحله تولید 
انبوه نرسیده اما در مذاکراتی با پژوهشگاه نیرو وزارت صنایع مقرر شده است 

تا با حمایت نهادهای مربوطه به تولید انبوه برسد.
 وی تأکید کرد: همچنین این شــرکت دانش بنیان در زمینــه نیروگاه های 
تجدید پذیر به ویژه نیروگاه های خورشــیدی از جمله اتصال آنها به شــبکه، 
مطالعات شــبکه الکتریکی داخلی و سیســتم زمین و اثرات متقابل آنها با 

شبکه طرح های متعددی را به سرانجام رسانده است.
مهدی معلم با اشاره به اینکه جزو اولین شــرکت های دریافت کننده پروانه 
تحقیق از وزارت صنایع در اصفهان بوده اســت، گفت: از جمله گواهینامه ها و 
تأییدیه هایی که این شرکت دریافت کرده اســت می توان به پروانه خدمات 
مهندسی از وزارت صنایع، پروانه فنی مهندســی در زمینه برق، الکترونیک، 
کنترل و اتوماســیون، مجوز فناوری از شــهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان 

اشاره کرد.
 مدیرعامل این شرکت در خصوص زمینه های فعالیت های این شرکت گفت: 
اکنون علاوه بر زمینه کیفیت توان که شــرکت پیشــرو در کشور هستیم، در 
زمینه ماشــین های الکتریکی و درایوها، کنترل فرآیند و اتوماسیون، پایش 
سیستم های قدرت و تجهیزات اندازه گیری، طراحی و ساخت دستگاه های 
تخصصی با طراحی اختصاصی شــرکت و یا طراحی معکــوس که به عنوان 

اختراع ملی ثبت شده است، فعالیت داریم.
وی با اشاره به دیگر فعالیت های این شرکت، افزود: در حوزه برنامه ریزی و 
آموزش تخصصی در سیســتم های برق، بیش از 150 دوره در صنعت فولاد و 
برق ارائه شده و در زمینه اندازه گیری و پایش کیفیت توان جهت تأمین برخی 
دستگاه های مورد نیاز، دارای نمایندگی انحصاری دستگاه  های یونی پاور از 

کشور سوئد و سیستم های BVM انگلستان هستیم.
مهدی معلم افزود: در حوزه بین الملل نیز، در زمینه ی کیفیت توان در شرکت 
TPM فرانسه برای پایانه نفتی خارک و یک پروژه نیز برای شرکت نفت کشور 

عمان اجرا کرده ایم.
وی گفت: بیش از 100 طرح به صورت تحقیق و توسعه و مشاوره مهندسی در 
زمینه برق از سال 1373 تاکنون در شرکت فولاد مبارکه اصفهان محقق شده 
است و یک نمونه خاص آن را می توان اجرای طرح برای عیب یابی مشکلات 
ترانس  های کوره های قوس الکتریکی که به عنوان یک طرح بنیادی در این 

شرکت دانست.
 این شرکت از سال 1371 به عنوان مشــاور صنایع برق، فولاد و نفت سابقه 
اجرای بیش از 300 طرح در زمینه خدمات تحقیقات، طراحی، مهندســی و 
مشاوره برای شرکت های برق منطقه ای و شرکت های توزیع نیروی برق ایران 
و صنایع مختلف شامل آهن و فولاد، نفت و گاز، پتروشیمی، سرامیک و حمل 
و نقل الکتریکی ریلی را داراست و گســتره فعالیت های آن شامل مطالعات 
و امکان ســنجی، طراحی مفهومی، طراحی پایه، طراحی تفصیلی، خدمات 
مشاوره مهندسی و نظارت، تحلیل خطا، عیب یابی، بهینه سازی و نوسازی و 

تهیه اسناد فنی خرید است.

دستاوردی جدید در حوزه برق و الکترونیک

دانش بنیان های اصفهان پیشرو در کیفیت توان الکتریک
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان:

افزون بر ۱۶ هزار و ۶۰۰ کنتور آب فرسوده در استان اصفهان تعویض شد

مدیر بهزیستی کاشان:

۶۰۰۰مددجوی معلول در کاشان زیر پوشش خدمات بهزیستی هستند

انتقال خون اصفهان نیازمند همه گروه های خونی

 ۷۰ درصد جاده های استان اصفهان برفگیر است
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25 مددجوی اصفهانی با حمایت کمیته امداد، هم اکنون در رسته نویسندگان 
مقالات علمی پژوهشی، هنری قرار گرفته و برخی نیز مؤلف کتاب هستند. 

به گزارش روابط عمومی و اطلاع رسانی کمیته امداد، محمدرضا مومی اردستانی، 
معاون امور فرهنگی کمیته امداد استان اصفهان، از حمایت 25 مددجوی نخبه در 
زمینه نویسندگی خبر داد و اظهار کرد: بیش از 1300نفر از مددجویان تحت حمایت 
این نهاد در زمینه های مختلف فرهنگی، هنری، ورزشی، علمی، پژوهشی و ... 

نخبه هستند. 
 مومی اردستانی با اشاره به فعالیت های حوزه فرهنگی در زمینه کمک به نخبگی 
مددجویان، ادامه داد: در همایش ملی تجلیل از نویســندگان با عنوان »از تبار 
قلم«از 8 نفر نخبه تحت حمایت کمیته امداد استان اصفهان در زمینه نویسندگی، 
مؤلفان و مترجمان کتاب، تجلیل شد.  وی دغدغه رفع مشکلات این قشر را یکی 
از موارد حائز اهمیت برای رشد استعدادهایشان توصیف کرد و افزود: کمیته امداد 
با برگزاری همایش های علمی آموزشی، در کنار تأمین بخشی از هزینه ها و تأمین 
معاش خانواده های تحت حمایت، نسبت به کسب و کار و مشاغل این گروه از 

جمعیت تحت حمایت نیز برنامه ریزی می کند. 

معاون امور فرهنگی کمیته امداد اســتان اصفهان با تأکید بــر اینکه حضور در 
همایش های تخصصی می تواند در رشد فکری و ایده پردازی نخبگان مؤثر باشد، 
گفت: آنچه امروز به عنوان موفقیت از روند رشد مددجویان در زمینه های مختلف 

شاهد هستیم در اثر خودباوری در میان خانواده های تحت حمایت است.

مددجوی دیروز، نویسنده و مؤلف امروز؛ 

تجلیل ۸ نفر از مددجویان نویسنده اصفهانی در همایش ملی »از تبار قلم«
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